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Zg. Grušovlje 23, ŠEMPETER 
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PODJETJE S TRGOVINO 
INSTALACIJE IN STORITVE CIZEJ.

Parižlje 1, 3314 BRASLOVČE
Tel.: 063/720-181, Fax & tel.: 063/720-065, Mobitel: 0609/617-441

Nudimo Vam material za:
- CENTRALNO OGREVANJE
- VODOVOD
- OPREMO KOPALNIC
- PRIBOR ZA ZALIVANJE

UGODNI KREDITNI 
POGOJI od 1 do 4 let 
Z MINIMALNO 
OBRESTNO MERO

popust za takojšnje plačilo 
<3*= dostava na dom, montaža
PRIČAKUJEMO VAS, OGLASITE SE!

|.i
Hmezad

f lM<S2y\D KZ BRASLOVČE

K0V1N00PREMA Parižlje
tel./fax.: 063 721-455

BRAMAC Z DOSTAVO ................................102,00
BET. TLAKOVEC "H" ...............................1.198,00
MOTORNA VRTNA KOSILNICA, 4-TAKTNA, / /
BRIGS 3.5 KM PO AKCIJSKI CENI f j

- F3@W@ * H®W® - M®W@ ° H®W® « RI®W® ^

MUHI

* UGODNE CENE
* VELIKA IZBIRA
NE POZABITE: 063 721-455

KMETOVALCI POZOR! MM KMETOVALCI POZOR!

PROIZVODNO - STORITVENO IN TRGOVSKO PODJETJE, TER SERVIS TRANSPORTNIH VOZIL 
VRANSKO, Stopnik 30 N.C. (063) 725-377, fax.: (063) 725-429, tel.: (063) 725-377

PRODAJA NOVIH 
TRAKTORJEV

KOMISIJSKA PRODAJA

GENERALNA POPRAVILA

HIDRAVLIČNI VOLANI
____________I

MjpilfU!::. s*|.
HIDRAVLIČNE ZAVORE

RABLJENA MEHANIZACIJA

NA ZALOGI IMAMO 
NOVE KMETIJSKE STROJE

TIPOV SAME, HURLIMANN, ZETOR, ZTS, UNTVERZAL, AGROZET, FIAT, TORPEDO 
PO POTREBI VAM UREDIMO KREDIT.

HITRA IN UGODNA PRODAJA VAŠE RABLJENE MEHANIZACIJE,
V PRODAJO SPREJEMAMO VSE TIPE TRAKTORJEV, KOT TUDI OSTALO 
RABLJENO MEHANIZACIJO. MOŽNOST KASNEJŠEGA ODKUPA!
HITRO IN UGODNO POPRAVIMO VAŠ TRAKTOR DOMA PRI VAS 
ALI PRI NAS NA VEČ KOT 200 m2 DELAVNIC.
GENERALNA POPRAVILA PO UGODNI CENI.

ČE VAS MUČI VRTENJE OKORNEGA IN TRDEGA VOLANA, VAM 
PRI NAS MONTIRAMO HIDRAVLIČNI VOLAN. MONTIRAMO NA VSE 
TIPE TRAKTORJEV. GARANCIJA NA OPRAVLJENO DELO!

LASTNIKI TRAKTORJEV TIPA DEUTZ: NAŠE PODJETJE VAM PREŽENE 
STRAH PRED ZAVIRANJEM! NA VSE TIPE DEUTZ TRAKTORJEV MONTIRAMO 
HIDRAVLIČNE ZAVORE, V TREH DNEH VAM POSTAVIMO TRAKTOR Z NOVIMI 
ZAVORAMI NA DVORIŠČE. 100% VARNOST, GARANCIJA NA OPRAVLJENO DELO! 
NA ZALOGI IMAMO VEČ RABLJENIH TRAKTORJEV UNTVERSAL,
IMT, ZETOR, DEUTZ, VSI TRAKTORJI SO V BRAZHIBNEM STANJU,
NA ZALOGI PA JE TUDI OSTALA RABLJENA MEHANIZACIJA.

SAMONAKLADALNE PRIKOLICE SIP, PRIKOLICE MLAZ, TEHNOSTROJ, SEJALNICE, 
PROSILCE HLEVSKEGA GNOJA, KOSILNICE BCS, CISTERNE, ODRIVNE DESKE, 
OBRAČALNIKE, CISTERNE ...

JZEliZSiM

RENAULT

TRAKTORJI RENAULT! NOVO NA SLOVENSKEM TRGU!
Za vse vas, ki veste, da je kvaliteten traktor prvo na kmetiji, smo uvozili traktorje RENAULT, ki so prav gotovo razred zase v zdajšnji ponudbi 

traktorjev na našem trgu. V prodajnem programu so POIJEDELSKI, H M EIJA RSKI ter VINOGRADNIŠKO SADJARSKI TRAKTORJI.
Traktorji so od 50 KS do 200 KS.

Ugodne cene, možnost nakupa na leasing ali kredit.

UGODNE CENE! BREZPLAČEN PREVOZ! POKLIČITE IN SE PREPRICAITE!

GLAS Savinjske
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BITI MLAD
Vem, da je banalno spraševati po mladosti. Ampak brez žalostne mere banalnosti se starejši 
sploh ne znajo obračati k mlajšim. Zato bi vas rada kar naravnost povprašala: Kdo vse 
smo? Tega namreč ne vem. Čisto po sredi pojma mladost se sicer vije nekaj samorazvidne 
logike. Petnajstletnik je gotovo mlad. Pa štiridesetletnik? Leta vendar tako malo povedo. 
Biologija, tista prava, igra na drugačne karte. A me kljub vsemu zanima, kdo vse smo, ki 
se nam zdi, da je dan mladosti tudi naš in vaš dan.
Ne zanimajo me žalostni, odtujeni, izgubljeni in naveličani “mladi starci". Toliko jih kar 
naprej videvam okoli sebe, da me srce boli. Še enkrat me zaboli, ko pomislim, da se jim 
najbrž tudi mi na nek način pomagamo prekmalu postarati. Že zato, ker smo del sveta, ki 
v njem živijo in ki je pomagal, da so prekmalu ostareli. Res bi morali biti tudi “mladi 
starci” ena središčnih tem dneva mladosti, morda celo že njegova vreliščna tema. A jih (na 
srečo? na škodo?) ta hip še kar odrivamo na rob zavesti, jih nočemo prešteti, se delamo, 
kot da jih ni, in si lažemo, da se bodo spet pomladili.
“Mladi starci” se nikoli ne pomladijo. Potem ko so svetu okoli sebe lepega jutra dejali enkrat 
za vselej: ne zanimate me več, so se nepreklicno za zmeraj postarali v starce. Iz glavne 
struge so odveslali kamorkoli že v stranske pritoke, ter občepeli v mulju, v sparjeni vodi, v 
senci razcefranih vrbovih vej; sami poslej del mulja, del sparjene vode, del razcefranih vrbovih 
vej. Bolj me zanimajo “stari mladci”. Ljudje, ki so morda že zdavnaj iz formalnih mladih 
let, pa so med nami, vsi jih vsak da vidite kar nekaj, še vedno so tako nepopisno, tako 
osvežilno mladi! Tako se jim še vedno ljubi, še vedno nočejo odnehati, še kar naprej in 
vsemu navkljub vsaj plaho verjamejo. Ciniki jim pravijo bedaki, realisti jih zmerjajo z idealisti. 
Jaz pa pravim, da so še vedno mladi in da je to čudovito. In petindvajseti maj je tudi 
njihov dan.
Če prav premislim, pa bi ločnico med mladimi in starimi morda le lahko kako potegnili. 
Recimo takole: mladi so tisti, ki se jim še vedno da boriti. To morda sploh ni slaba definicija, 
čeprav je seveda tudi dosti preohlapna. Zakaj, vidite, prav to tako krvavo pogrešam in zadnje 
čase na srečo spet nekoliko več dobivam. Borcev v vas. To vam v resnici najbolj zamerim 
in mislim, da mi tega očitka ne morete tako preprosto vzeti, kot mi lahko preprosto odvzamete 
večino drugih argumentov in očitkov, ki bi jih poskušala skovati zoper vas. Tako pasivni ste. 
Tako vdani v usodo. Vas smem vprašati, kaj je po vašem vaša usoda? Idiotije generacije? 
Naše nesposobnosti? Naše trmoglavljenje v prazno? Naše neznanje, naše neodgovornosti? 
Grehi starih poprek? Do neke mere gotovo. A sploh ne v tisti meri, v katero jih skušate 
odeti ta hip. Ne lažite sebi, nam.
Po svetu in zgodovini so bili še neprimerno težji časi, kot so pri nas današnji. Bili so časi, 
ki so bili videti navzven še neprimerno bolj dokončni, zahojeni, nemogoči, da bi jih kdorkoli 
s čimerkoli spremenil. Pa so jih vselej le spremenili: mladi, in nihče drug namesto drugih. 
To je naša najbolj dokončna usoda, ki si je ne moremo spremeniti. Dobro ali slabo. Oboje 
je mogoče in oboje se je že zgodilo. Kako potemtakem nameravate vi spreminjati ta naš 

“gnili” čas? Če vas opazujem takole poprek, od daleč in z bolj priprtimi očmi, bi rekla, 
slabo. A če oči le odprem, pa se je končno začelo nekaj le spreminjati. Končno je začelo 
nekaj brbotati, nekaj vreti. Niso sicer še veliki vulkanski kopasti zamaški, ki bodo lepega 
trenutka odleteli v zrak, pa se bo lava razlila po pobočjih. Za zdaj je še bolj piskrček tete 
Lize, čeprav zlasti zadnje mesece v njem brbota z osupljivo glasnim zvokom, ki ga je slišati 
po vsej državi. Majcen je še ta piskrček, čeprav je glasen, a kljub temu me veselo spominja 
na kosa na veji pod mojim oknom v teh dneh. Tako strašansko je zaljubljen, da se dere 
na žive in mrtve, ter ob štirih zjutraj sam samcat s svojim nežno piskavim kosovskim glaskom 
neusmiljeno prebuja delovno ljudstvo najmanj nekaj ur pred vstajanjem.
Večkrat se sliši, kako mladi, za zdaj nas je še dosti premalo, a smo, in to je glavno, mlade 
je torej večkrat slišati ko vse glasneje pravijo, da jim je dovolj. Hočejo moč besede, moč 
vpliva. Pa vendar, pomembno je predvsem to, da smo se končno začutili. Da smo se začeli 
zbirati. Da smo zavihali rokave. Da se ne damo več. Pri tem pa je čisto vseeno, koliko 
smo stari. Borci moramo biti, in ne “mladi starci”. Zato se tega našega dne veselim, pa 
kakorkoli smo ga v zgodovini že kovali v vsakovrstne banalne balaste.
Dan mladosti končno spet ni kar tako.

MAJA ZAGORIČNIK

PAPEŽU
Minuli konec tedna seje v Sloveniji mudil 

papež Janez Pavel II. Obisk je bil zja 
pripadnike rimokatoliške vere izrednega 
pomena. Tisti redki, ki se s papeževim 
prihodom niso strinjali, morajo priznati, da 
je papežev prihod poleg sreče tistim, ki 
verujejo, prinesel Sloveniji kot državi 
pozornost svetovnih medijev. Dejstvo, da je 
papež v tistih dneh praznoval tudi svoj 
rojstni dan, to ugotovitev samo podpre. 
Tridnevni obisk vrhovnega poglavarja 
rimokatoliške cerkve je dogodek, ki mu v 
Sloveniji že lep čas ni bilo para. Obisk je 
bil torej pomemben za Slovenijo kot državo, 
še posebej pa za tiste, ki so prihod božjega 
namestnika pričakali z velika radostjo. 
Koliko sreče in zadovoljstva lahko nudi 
posamezniku snidenje s papežem, smo lahko 
videli na mestu samem ali po televizijskih 
sprejemnikih. Tako lahko trdimo, da

od daleč, odtehta namrgodenost tistih, ki se
c nrihn/fnm T„ A,

C„»e, ^ ^

p ,7;" 7 rso nas prepričali, da je bil papežev obisk
dobra izbira. Zavest, koliko veselja in

................... ....... __ __ t_;

. Neizpodbitno & seje
pnpežzaobisbzSioeenijidobn.ptiprn.iiin 
ga opražil z eeseljem in dobro voljo.

Savinjske♦
Izhaja vsako drugo sredo. Izdaja Sama d.o.o., Velenjska cesta 12, 63310 Žalec, telefon: 063/715 011, 711 532, 

telefmt: 063/715011. Glavnim odgovorni urednik »amojurhar. tehnični urednik- Uroš Aristocnik:grafična obdelava- 
Metod Marok; lektor. Vid Burnik; novinarji: Danijel Bedrač, Franc Furland, Ivan Juri,ar, Duška Lah, Dominika Sambo,ič, 

Gregor Uranič Tiskano na ekološkem papirju. Tisk: Tiskarna Ljubljana. Na podlagi zakona o prometnem davku

'fJi" ^ " 7T ''"'k «• «l-U-m/9SJ3ff5zdoeU febot« ,991,
sodi časopis med proizvode informativnega značaja iz 13. točke tarifne številke 3 prometnega davka, po ka,

se plačuje davek od prometa proizvodov po stopnji 5%. ^

GLAS Savinjske
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20 LET

'U minulih dneh je fUT0 - 
.Ljudska univerza v Žalcu 
praznovala svojo dvajsetletnico 
delovanja. Od skromnih in težkih 
začetkov pred dvajsetimi leti do 
danes je 'UrJP0 postala 
izobraževalna ustanova z jasno \ 
razvojno vizijo. Ob tem visokem \ 
jubileju so odprli tudi novo 
središče za samostojno učenje, 
ki ga je odprla sekretarka 
ŽLC/US OCatja Dolžak in 
pripravili tiskovno
konferenco, na kateri so 
spregovorilll o vsidranosti 
ljudskih univerz v lokalno 
okolje. 'INa slovesnosti, ki so jo 
pripravili ob jubileju, so se 
zbrali zaslužni predavatelji 

I ljudske univerze in visoki 
J gostje iz političnega in 
p gospodarskega življenja. 

Titrtp praznovanja smo 
zabeležili na celuloidni 

trak.

^NAN,E

JZOBRAZUJEMO

■P
USPELO

končno

G LA: Savinjshe



NA 13. SEJI OBČINSKEGA 
SVETA ŽALEC SPET BURNO
_Na 13. seji Občinskega sveta 
Žalec je župan Milan Dobnik 
svetnikom predložil pogodbo o 
odvozu žalskih odpadkov na 
celjsko deponijo v Bukovžlaku. 
Župan Milan Dobnik se je s 
celjskim županom Jožetom 
Zimškom prvič sestal že januarja 
1995, hkrati pa je dal raziskati, 
koliko bi stala morebitna deponija 
v Žalcu. Izbrane so bile tri možne 
lokacije, vendar so jih krajani 
zavrnili. Najcenejša varianta bi 
stala 2 milijardi tolarjev, 
zadostovala pa bi le za odpadke 
30.000 ljudi, država pa je ne bi 
podprla, saj zagovarja izključno 
regijske deponije in ne občinske. 
Pogovori so se nadaljevali z 
občino Celje in z občino Velenje. 
Slednjič je 9. aprila 1996 prišlo do 
zaprtja ložniške deponije, kar je 
Celju omogočilo postaviti višjo 
ceno za odlaganje odpadkov na 
svoji deponiji. Župan Dobnik je 
krajanom Ložnice ponudil enako 
vsoto, kot so jo zahtevali v Celju, 
pod pogojem, da dovolijo 
deponiranje na Ložnici še 10 let. 
V tem času, naj bi se odprla 
regijska deponija. Ker se krajani 
Ložnice s tem niso strinjali, je 
župan Dobnik z županom

Zimškom podpisal pogodbo o 
odlaganju žalskih odpadkov na 
celjsko deponijo ter o skupnem 
pristopu k reševanju problemov 
pitne vode oziroma podtalnice.

Na seji občinskega sveta pa se je 
glede te pogodbe razvila 
dolgotrajna in burna razprava. 
Svetniki so se sicer strinjali, da 
drugega izhoda kot podpis 
pogodbe s Celjem ni bilo, vendar 
se niso strinjali s tem, da so 
pogodbo videli šele po podpisu. 
Po njihovem mnenju je pogodba 
nepopolna in nedorečena, občina 
Žalec pa v njej oškodovana. Na 
tiskovni konferenci nekaj dni 
kasneje je župan Dobnik dejal, da 
so svetniki skušali zminimalizirati 
uspeh, ki podpis pogodbe s 
Celjem gotovo je. Cena odvoza 
odpadkov se bo zvišala za 3,44 
SIT za m2, vendar še vedno ne bo 
dosegla republiškega povprečja, ki 
znaša 10 SIT na m2. V prihodnje 
si bodo prizadevali urediti plačilo 
taks po osebi oziroma po količini 
odpadkov. Takse za obremenitev 
okolja bodo za žalske občane 
znašale 200 SIT na osebo ter 
dodatnih 200 SIT za vikend tistih, 
ki jih imajo. Vikendaši iz drugih

VOLVO

Sodobna klasična limuzina združuje

VOLVO - kakovost, varnost, trajnost, 
zanesljivost in skrb za okolje 
ter dinamičnost, atraktivnost 
in moderni stil

Zadovoljni vozniki zaupajo samo Volvu 

Pridružite se jim !

Vozila VOLVO prodaja in servisira:

BSH d.o.o. v Levcu
tel.: prodaja vozil: 063 452-403 in 452-515 

__ __ servis vozil: 063 453-065 in 451-016

občin ne bodo plačevali ničesar po 
osebi, pač pa 600 SIT na vikend.

Na seji Občinskega sveta so 
govorili tudi o programu dela na 
cestni infrastrukturi in o 
vzdrževanju gozdnih cest. Dela na 
pomembnih lokalnih cestah naj bi 
v celoti plačala občina, na manj 
pomembnih naj bi polovico 
sredstev prispevala občina, 
polovico pa krajevna skupnost. 
Svetniki so izpostavili vprašanje, 
kaj je pomembna in kaj 
nepomembna cesta ter naložili 
Odboru za okolje in prostor, naj 
izdela primerne kriterije. Odločili 
so se, da ne bodo več postavljali 
novih cestnih ovir, razdelili pa so 
35 milijonov tolaijev. 10 milijonov 
je dobila KS Galicija, 3 milijone 
KS Braslovče, 19 milijonov KS 
Vransko in 3 milijone tolaijev KS 
Tabor. KS Petrovče se s tako 
razdelitvijo sredstev ni strinjala, 
saj se že vrsto let zavzema za 
gradnjo obvoznice okrog Petrovč, 
ki zdaj trpijo zaradi izjemno 
gostega prometa.

Na seji občinskega sveta Žalec 
so potrdili mandat Jurija Blatnika 
iz Zabukovice, ki je kot svetnik 
nastopil namesto Ivana Tomana. 
Ta je na eni od prejšnjih sej 
odstopil s položaja svetnika.

________________________ N. V

KRITIČNO V ŽALSKI 

UPRAVNI ENOTI

V minulih štirih mesecih se je 
stanje prometne varnosti na 
Celjskem, glede na minulo leto, 
nekoliko uneslo, saj beležimo le 69 
hudo telesno poškodovanih, 
medtem ko je v enakem času lansko 
leto bilo poškodovanih 114 oseb. 
Nekaj več je sicer poškodovanih 
lažje, zato pa je kar 5 oseb več 
izgubilo življenje. Smrtnost se je kar 
podvojila na cestah Žalca, kjer je 
letos izgubilo življenje 6 
udeležencev, na Šentjurskem 3 
osebe, Laško 2 osebe, Velenje 2 
osebe. Smrtnih žrtev na Celjskem 
sicer ni bilo.

Pri nesrečah še vedno prednjačijo 
prometne nesreče z neprimerno 
hitrostjo, premiki vozil in izsiljevanje 
prednosti. Zaradi neprimerne 
hitrosti je izgubilo življenje kar 10 
oseb, kar pomeni kar 67 odstotkov 
umrlih.

Tudi alkohol je kar velik vzrok, saj 
je prisoten v vsaki sedmi nesreči. Še 
vedno pa so povzročitelji na prvem 
mestu vozniki osebnih avtomobilov, 
sledijo tovorna vozila, avtobusi, 
kolesa z motorjem in traktoiji.

Pohvalijo pa se lahko, da je delež 
udeležencev mladoletnikov veliko 
manjši kot lani, saj jih je udeleženih

POHODU
20. aprila so se pohodniki podali 
a že štirinajsti' tradicionalni pohod 

po mejah Krajevne skupnosti 
Liboje.:Pohod- je sicer časovno' 
sorazmerno dolg, saj traja kar 5 do 
6 ur, vendar!nizahteven, saj ga 
'zmore vsak zdrav človek. Začne se| 
pri mostu preko Savinje v Kasazah 
in gre mimo Zabukovice preko 
čudovitih nasadov . Mirosana na 
sedlo pod Gozdnikom preko 
Zagrebena do tromeje med žalsko, 
celjsko in laško občino. Zaključi se 
na Brriiči pri Domu krajanov, kjer 
sledi prava domača veselica. :

Letos se je tega pohoda udeležilo 
kar 360 pohodnikov. Med njimi'so 
našteli občane Žalca, Celja, 
Maribortt, Laškega in tudi drugih 
občin Slovenije, kar pomeni, da 
pohod dobiva vsako leto večjo 
vci| no med obuim

Organizatorji si prizadevajo, da je 
pohod kar ve da dobro pripravljen, 
•saj se v izvedbo vključujejo krajevna 
skupnost, planinska sekcija in TVD 
Partizan Liboje.

Ker organizacija takega pohoda 
m,,, md, nekaj s,roško, so se 
obrnil, na delovne orgamzacje m 
samostojne ix,djetmke. Letos so

Pongrac,
Pohodu s„ letos že drugič dodali 

maratonski tek po isti trasi.
U,O i« »
m,-,I n,,,™ k. so p,.,.h

tudi n.i li.isi picjmejo ukiepčilo 
nekje na polovici poti pn Podlesmk- 
ovih v Zagrebemi. kjer organizatorji 
podelijo tudi priložnostne nalepke.

FRANCI ČRETNIK

le 13, medtem ko jih je bilo lansko 
leto udeleženih kar 30. Žal pa je 
letos že umrl na cesti en 
mladoletnik, medtem ko lani v tem 
obdobju ni bilo žrtve.

Zaradi neprimernega obnašanja na 
cesti in kršitev prometnih in drugih 
predpisov v prometu je bilo letos 
podanih že 8413 predlogov za 
uvedbo postopka o prekršku, na 
kraju prekrška pa je bilo izrečenih 
24.024 denarnih kazni.

Nekaj k temu, da se je zmanjšalo 
kršenje predpisov, pa je le tudi 
doprinesla akcija STOPIMO IZ 
TEME, NATAKAR, TAXI 
PROSIM IN KOLESAR.

I. Jurhar

Savinjske



BREZPOSELNOST ŠE REZULTATI AKCIJE
VEDNO NARAŠČA »KOLESAR«

Republiški zavod za zaposlovanje - 
Območna enota Celje je pripravil 
tiskovno konferenco v svojih novih 
prostorih na Ljubljanski cesti 14 v 
Celju. Na njej je direktorica 
Območne enote Celje Bojana 
Korent predstavila dejavnosti 
zavoda, njegovo organiziranost ter 
gibanje zaposlovanja v lanskem letu 
ter napovedi za leto 1996. Celjska 
območna enota zavoda za zaposlo
vanje obsega 15 občin oziroma up
ravne enote Celje, Laško, Slovenske 
Konjice, Šentjur, Šmarje pri Jelšah 
in Žalec. V njej je zaposlenih 65 
delavcev, čeprav bi jih moralo biti po 
republiških normativih 91.
»Naš cilj je zmanjšanje brezposel
nosti in uvajanje preventivnih 
ukrepov,« je povedala direktorica 
Bojana Korent. Probleme v svoji 
območni enoti skušajo reševati z 
različnimi programi, ki obsegajo 
stike z brezposelnimi in z delodajal
ci, štipendiranje ter ozaveščanje 
osnovnošolev in srednješolcev, kako 
pomembna je pravilna izbira pokli
ca. Organizirali so zdravniško 
svetovalne dejavnosti, ki so pri 
brezposelnih naletele na zelo velik 
odmev, v Območni enoti Celje pa so 
bili tudi prvi v Sloveniji, ki so pričeli 
z uvajanjem javnih del. Te so

poskusno uvedli že leta 1988, od 
takrat pa ta program še nadgrajuje
jo.
Da bi brezposelnim pomagali k čim 
prejšnji zaposlitvi, so 9. maja v Celju 
ustanovili Klub za iskanje zaposlitve. 
Člani tega kluba se bodo naučili, 
kako poiskati zaposlitev, kako 
napisati prošnjo in kako ob 
formalnih poteh iskanja zaposlitve 
najti tudi neformalne. Vsak mesec 
bo z delom v klubu iskalcev zapo
slitve začela nova skupina, v kateri 
bo 10 do 14 članov. Te bodo izbrali 
na zavodu za zaposlovanje.
Bojana Korent je tudi povedala, da 
so napovedi za letošnje leto po
dobne lanskim. Skupno število 
zaposlenih naj bi se na širšem 
celjskem območju zmanjšalo za 3 
odstotke, še zlasti na področju 
gospodarstva. Novih zaposlitev naj 
bi bilo krog 1300, največ v Celju in 
v Žalcu. Več kot polovica zaposlitev 
je za določen čas, ta dinamičnost v 
zaposlovanju pa naj bi v bodoče 
prešla v stalni trend.
Letos naj bi bilo po podatkih 
Območne enote Celje več kot 1800 
presežnih delavcev, kar je več kot 
lani. Čakalna doba je zelo dolga, 
največ težav pa imajo starejši, 
invalidi in iskalci prve zaposlitve.

Roman Brglez
pekarna in trgovina Vransko, tel.: 725-104, 

slaščičarna Žalec, tel.: 712-105, 
pekarna Velenje tel.: 854-181

pekarna-slaščičarna-trgovina-bistro 
Vransko 17, 3305 Vransko

Nov delovni čas v poletnih mesecih: 
od pon. do pet. 6.00 - 20.00, ob sobotah 6.00 - 15.00

- Sprejemamo naročila za torte raznih oblik in okusov
- Ugodna ponudba keksov lastne proizvodnje_______________

Nagrade za naše kupce:
- nakup nad 3000 SIT - brezplačna kavica
- nakup nad 6000 SIT - brezplačna kavica in slaščica

v našem bistroju

KMALU - NAGRADNA IGRA ZA ZVESTOBO

Spoštovani in zvesti kupci!
Prišla je pomlad in z njo čas, ko vse cveti in dehti. Po dolgi 
zimi končno lahko zadihamo s polnimi pljuči in se veselimo 
življenja. Tudi v našem kolektivu se, tako kot vedno, trudimo s 
svojo ponudbo polepšati vaš dan in po svojih močeh 
prispevati, da so nakupi tudi vaše zadovoljstvo. Vse akcije, ki 
smo jih doslej pripravili, in tiste, ki jih še bomo, imajo ta 
namen.

Kolektiv pekarne - trgovine - slaščičarne in bistroja Brglez.

V zadnjih štirinajstih dneh so 
policisti v okviru preventivne 
akcije Kolesar na območju UNZ 
Celje obiskali 46 osnovnih šol, kjer 
so opravljali preglede opremlje 
nosti koles in predavanja. 
Kolesarjem so ob kontroli na cesti 
izročili 536 zloženk, ob 
pregledovanju koles na šolah pa še 
dodatnih 1109 zloženk. Štiriintri
desetim staršem so poslali pismo, 
s katerim so jih seznanili z 
nepravilnim ravnanjem njihovega 
otroka - kolesarja. Zaradi kršitev 
prometnih predpisov so policisti v 
tem času obravnavali tudi 129 
voznikov koles z motorjem in 
motornih koles, kar je posebnost 
na celjskem območju.

V poostrenem nadzoru po 
preventivni akciji Kolesar so 
ugotovljili, da v cestnem prometu 
še vedno precej voznikov 
uporablja kolesa, ki niso tehnično 
brezhibna, in da zelo malo

kolesarjev uporablja kolesarske 
čelade, ki v nesrečah učinkovito 
preprečujejo poškodbe glave.

N. V.

SE SO 
DOBRI 
LJUDJE

Družini Detmar iz Ljubnega ob 
Savinji je pogorela hiša in čez noč 
so ostali brez strehe nad glavo. 
Njihovi sokrajani pa so se izkazali 
za ljudi dobrega srca, saj so 
pomagali zbrati sredstva za nakup 
hiše, ki bo Detmarjem postala 
nov dom. Njihova nova hiša je 
stala 40.000 DEM, pri zbiranju 
sredstev zanjo pa so veliko 
pomagale tudi gospodarske 
organizacije Zgornje Savinjske 
doline.______________________.

KRIMINALITETA NA 
CELJSKEM V PORASTU

Na zadnji tiskovni konferenci na 
UNZ Celje so nam povedali, da je 
kriminaliteta žal na njihovem 
področju nekoliko v porastu. 
Ugotavljajo pa tudi, da se tudi na 
njihovem terenu pojavlja 
organizirana skupina, ki izvaja na 
področju celotne Slovenije vlome 
v stanovanja in stanovanjske hiše, 
in sicer v večjih naseljih, kjer 
ljudje niso toliko pazljivi na pojav 
tujcev. Po ugotovitvah 
kriminalistične službe, gre po 
načinu vlamljanja, za iste storilce.

Poleg tega pa je na Celjskem 
bilo v zadnjih treh mesecih 
stoijenih že 8 umorov, lansko leto 
pa so zabeležili le enega. Lahkih 
telesnih poškodb je bilo 61, lansko 
leto pa le 45. Tudi težje telesne 
poškodbe so v porastu, saj so jih 
letos obravnavali že 26, lansko leto 
pa 22. Število ropov je v porastu, 
saj jih beležijo 10, medtem ko jih 
je lansko leto bilo le 7. Rekli pa 
bi tudi lahko, da je zabeležen 
porast tudi zaradi večje budnosti 
policije, saj ljudje zaradi tega bolj 
intenzivno prijavljajo tako neljube 
dogodke. Zaradi dobre 
učinkovitosti dela policije pa letos 
beležijo padec števila kaznivih 
dejanj preprečitve uradnega 
dejanja in napadov na uradne 
osebe.

Pohvaliti pa se ne morejo pri 
upadu organizirane kriminalitete. 
Tu lahko ugotavljamo, da je v 
porastu proizvodnja in prodaja

mamil z dveh na pet primerov, 
omogočanja uživanja mamil iz 
enega na dva, nedovoljen promet 
in proizvodnja orožja iz treh na 
pet, medtem ko so tatvine 
avtomobilov ostale na isti ravni. 
Žal pa je tudi raziskanost ostala 
zelo mala, saj so od dvanajstih 
odkrili le enega.

Ugotavlja se, da so dejanja vse 
bolj predrzna, lahko bi rekli z 
“veliko kriminalnega znanja”, s 
tem pa je tudi _ vse večja 
premoženjska korist. Število takih 
kaznivih dejanj je naraslo za 5,8 
odstotka. Tako so narasle tatvine 
delov motornih vozil za 30 
odstotov, vlomne tatvine za 43 
odstotkov in vlomi v avtomobile 
kar za 104 odstotke.

Kriminalisti so posvečali vse več 
pozornosti raziskavi kriminalnih 
dejanj, ki so kakor koli povezana 
s preoblikovanjem statusnih in 
lastninskih oblik in so prijavili 5 
takšnih primerov s predlogom za 
pregon in predlagali v postopek 
proti sedmim osebam zaradi 11 
kaznivih dejanj za 150 milijonov 
škode.

Veliko pa je tudi kaznivih dejanj 
utaje prometnega davka, saj so 
trinajst zasebnih podjetij prijavili 
za 26 kaznivih dejanj utaj davščin, 
s čimer so se ti izognili plačila 
prometnega davka v skupni višini 
225 milijona tolaijev.

/. Jurhar

Savinjske



GRADNJA PLINOVODA 
SE ZAKLJUČUJE

V Žalcu v teh dneh 
zaključujejo gradnjo primarnega 
plinovoda. Z deli bodo izvajalci, 
žalsko podjetje VNG Krajnc in 
celjsko podjetje PUV, končali do 
konca tega meseca, potem pa 
bodo začeli z napeljavo 
individualnih priključkov.

S plinom se bo v naslednji 
kurilni sezoni ogrevalo ali ga 
uporabljalo v gospodinjstvu pri
bližno 500 posameznikov, podje
tij in ustanov. Za priključek je 
treba odšteti tisoč mark v 
tolarski protivrednosti, notranje 
instalacije pa bodo veljale od 2 
do 5 tisoč DEM.

Zgrajena je že tudi plinska 
postaja. Mestni plinovodi Koper 
bodo po zaključenih delih 
skladno s koncesijsko pogodbo 
poskrbeli za preplastitev ulic.

Hkrati z gradnjo primarnega 
voda so se v Mestni skupnosti 
Žalec lotili tudi sanacije 
dotrajane kanalizacije. Povsod 
tam, kjer je to potrebno, pa 
pripravljajo še vse potrebno za 
napeljavo kabelske televizije in 
javne razsvetljave.

Odgovorni v Republiški upravi 
za ceste so pisno zagotovili, da 
bodo v kratkem preplastili tudi 
žalsko obvoznico.

V ponedeljek, 13. maja, sta 
Mene GP Turist in Šared Men
geš PE Nazarje pripravila 
obisk delegacije humanitarne 
organizacije JEN NGOs. Gos
tje so si v dveh dneh ogledali 
zakladnico v Radmirju, kated
ralo v Gornjem gradu, Gaj in 
Elkroj. Sprejeli so jih župani 
občin, v katerih so se med 
svojim dvodnevnim obiskom 
ustavili.

KAJ BO S
PREBOLDSKIM
BAZENOM?

Predstavniki KS Prebold in 
TVD Partizan Prebold so 
pripravili novinarsko konferenco, 
na kateri so obravnavali proble
matiko preboldskega bazena.

Konec aprila so se morali 
predstavilo žalske občine in 
TVD Partizan Prebold odreči 
kandidaturi za pridobitev denar
ja za obnovo bazena v Preboldu. 
Razpis je objavilo Ministrsvo za 
jolstvo in šport._____

NOVI PARKIRNI 
PROSTORI

V kratkem se meščanom Žalca 
obeta približno 80 novih 
parkirnih mest.

Podjetje VNG Krajnc v teh 
dneh zaključuje obnovo 
parkirišča na Trubarjevi ulici, 
kjer bo poslej na voljo približno 
20 tlakovanih parkirišč. Ko bodo 
izvajalci zaključili dela na tem 
parkirišču, bodo delavci VNG 
Kranjc začeli urejati parkirišče 
ob železniški postaji. Na tem 
parkirišču bo prostora za 
približno 60 vozil. Naložba je 
vredna 8 milijonov tolarjev.

LOKALNA INICIATIVA

V Zgornji Savinjski dolini 
pospešeno razmišljajo o usta
novitvi lokalnega centra za 
pospeševanje malega gospo
darstva.
Prijavili so se na razpis za 
sredstva za pospeševanje male
ga gospodarstva, ki je bil 
zaključen sredi preteklega 
meseca. Prijavo so podpisale 
banke, prisotne v zgomjesa- 
vinjskem prostoru, vseh pet 
občin, velenjska enota Repub
liškega zavoda za zaposlovan
je, Območna obrtna zbornica, 
Območna gospodarska zborni
ca ter nekatera podjetja in 
zasebniki.

VIŠJI DAVKI ZA 
CELJANE

Celjski svetniki so potrdili tri 
odloke, po katerih so se zvišali 
nekateri davki, ki jih bodo 
plačevali Celjani in bodo v letošnji 
občinski proračun prispevali 
dodatnih 128 milijonov tolarjev. 
Žepan Jože Zimšek je prepričan, 
da nove dajatve ne bodo bistveno 
obremenile občanov.

V torek, 14. maja, je Uprava za 
notranje zadeve Celje pripravila 
tiskovno konferenco. Na njej sta 
načelnik UNZ Stane Veniger in 
načelnik Urada za
kriminalistične službe Dušan 
Mohorko spregovorila o delu 
UNZ Celje v prvih štirih 
mesecih letošnjega leta. 
Predstavila sta stanje na 
področju prometne varnosti, na 
področju javnega reda in miru, 
tujske in mejne problematike ter 
na področju kriminalitete.

»SAVINJSKA
BORZNO POSREDNIM 

DRUŽBA dd 
ŽALEC

BORZA VREDNOSTNIH 
PAPIRJEV

ZAKONODAJA NA 
PODROČJU 

VREDNOSTNIH 
PAPIRJEV

Vse pogosteje se vsi skupaj 
srečujemo s pojmi, kot so 
delnice, obveznice, certifikati, 
borza ipd. Vse to je posledica 
ustanovitve Ljubljanske borze 
vrednostnih papirjev in privati
zacije. Slednja se že vse bolj 
odraža v našem življenju. Na
men naših prispevkov bo, da 
vam te pojme poskušamo čim 
bolj približati in osvetliti, 
skratka, narediti dostopnejše. 
Tema prispevkov je obsežna, 
zato lahko morebitna vprašanja 
naslovite na uredništvo časopisa 
Glas Savinjske, na katere vam 
bomo v naslednjih številkah 
poskušali tudi odgovoriti.

Sprejem zakona o trgu 
vrednostnih papirjev pomeni 
precejšen napredek na področju 
normativne ureditve primarnega 
in sekundarnega trga kapitala 
(Ur. I. RS, št. 6194). Nadomestil 
je stari jugoslovanski Zakon o 
trgu denarja in kapitala (Ur. I. 
SFRJ, št. 64/89). Bistvene 
spremembe, ki jih uvaja sedanji 
zakon, se nanašajo na postopek

javne ponudbe vrednostnih 
papirjev, izdelavo prospekta, 
t.j. dokumenta, ki služi za 
obveščanje investitorjev o fi
nančnem in pravnem polo
žaju izdajatelja javno ponuje
nih vrednostnih papirjev. 
Vsebuje tudi precej stoge 
kriterije v smislu izpolnjevanja 
kapitalskih, kadrovskih in 
organizacijskih zahtev za poo
blaščene udeležence, ki se 
lahko ukvarjajo s poslovan- 
jem z vrednostnimi papirji. To 
pa so nekatere banke in 
borznoposredniške družbe. 
Posle z vrednostnimi papirji 
lahko opravljajo le poo
blaščeni udeleženci, ki za to 
pridobijo posebno dovoljenje 
Agencije za trg vrednostnih 
papirjev, ki bolj ali manj 
uspešno vrši funkcijo državne
ga nadzora trga kapitala. Ta 
zakon ureja tudi delovanje 
Ljubljanske borze vrednostnih 
papirjev. Novost, ki jo ureja ta 
zakon, je ti. ‘dematerializaci
ja” vrednostnih papirjev. To 
pomeni, da vrednostni papirji 
niso tiskani, ampak se vodijo 
v obliki elektonskega zapisa 
prek računalniškega sistema 
hrambe. Pri nas funkcije 
centalnega depoja vrši Klirin
ško depotna družba d. d., 
Ljubljana. Praksa je že 
pokazala določene pomanj
kljivosti tega zakona. Priprav
lja se sprejem novega zakona 
o trgu vrednostnih papirjev, ki 
bo verjetno sprejet proti koncu 
leta.

Marija Rančigaj

SAVINJSKA BORZNO POSREDNIŠKA DRUŽBA d.d. ŽALEC
ŽALEC (063) 715-573 LJUBLJANA (061) 14-05-111

» Prišel je čas, ko lahko vaš certifikat postane denar, 
m Trgujemo z vsemi vrednostnimi papirji na Ljubljanski borzi d.d., 

tudi s prvimi privatizacijskimi delnicami (Mercator, Kolinska, 
Tovarna sladkorja Ormož in z vsemi, ki prihajajo), 

m Odkupujemo in opravljamo prenose lastništva privatizacijskih delnic, 
m Svetujemo in upravljamo s premoženjem strank 
» Vse informacije v zvezi z vrednostnimi papirji dobite na 

telefonski številki 061/14-05-111 ali 063/715-573.

Veselimo se sodelovanja z vami!

Savinjske



GOLOBCKOVE PICE ZA 
SLADOKUSCE

Aljoša Golob pri peki pice

Na Vranskem v piceriji 
Golobček že od leta 1989 
pečejo izvrstne pice. Lastnik 
picerije je Aljoša Golob, ki 
pice peče že od svojega 11 
leta starosti in je bil takrat 
nekakšna zanimivost picerije, 
ki je nastala na željo 
njegovega očeta Stojana 
Goloba.

V piceriji Golobček so trdno 
prepričani, da je treba pice peči s 
srcem, saj o njihovem dobrem 
okusu ne odločajo toliko sestavi
ne, pač pa bolj tisti pravi način 
gnetenja testa ter ravno pravi 
trenutek, ko pico vzamejo iz peči. 
»Skrivnost je v testu, ne pa v tem, 
kaj je na pici. Pomembno je, da

so sestavine kvalitetne in ne 
cenene,« so nam povedali in nas 
prepričali s pico, ki jo je Aljoša 
Rebolj prinesel na pokušnjo.

Specialiteta hiše je česen na pici, 
seskljan in namočen v olivnem 
olju. Prava siciljanska pica je 
namreč včasih vsebovala le testo, 
česen in olivno olje, morda še 
malo bazilike. Neradi pa postre
žejo z jajcem na pici, saj so 
mnenja, da se tako le kvari okus 
pice. Tega tudi v svetu ne počnejo, 
če pa si gost posebej zaželi, mu 
jajca na pici seveda ne odrečejo. 
Željam svojih gostov se prilagajajo 
in jim spečejo tudi pico po čisto 
osebnem okusu, kakršne morda 
na njihovem jedilnem listu ni.

V piceriji Golobček so prvi na 
Štajerskem pice pekli v krušni 
peči, ves postopek nastajanja pice 

pa se odvija pred gosti. 
Teh je na dan okrog 60, 
večinoma pa so stari od 
30 do 35 let, torej taki, 
ki jim ni žal odšteti 
nekaj tolarjev več za res 
okusno pico. Med gosti 
picerije Golobček so 
tudi znane osebnosti in 
športniki. Ker je mnogo 
med njimi stalnih 
gostov, v piceriji že 
poznajo njihov okus.

»Picerija mora imeti 
dušo in srce,« so nam 
povedali, »zato bi moral 
vsak lastnik picerije 
znati tudi sam peči pice. 
S povsem enakimi sesta
vinami je namreč moč 
narediti zelo različne 
pice.«

Golobčkove so izvrst
ne, zatorej so gotovo 
napravljene s srcem.

TALIJA M.K dobri pici sodi tudi dobra postrežba

ZE TRETJA
GENERACIJA MIZARJEV
Mizarstvo KORUN iz Šentruperta so odprli leta 1927, 
sedanja lastnika Boris in Ervin Korun pa predstavljata že 
tretja generacija šentrupertskih mizarjev.

vodena. Za izdelavo suhomon- 
tažnih oken smo prejeli že vrsto 
priznanj na obrtnih sejmih v 
Celju. Predlani smo tako prejeli 
bronasti ceh za izdelavo oken.«

Na starih objektih zamenjujejo 
stara okna z novimi. Potrudijo se, 
da so nova okna povsem 
podobna starim, še sploh če je 
stavba spomeniško zaščitena.

V Mizarstvu Korun delajo tudi 
za industrijska naročila. Med 
njihovimi naročniki so znana 
podjetja, na primer Razvojni 
center Celje, Gradis, Ingrad, 

Boris Korun Elektro Trbovlje in drugi.
Mizarstvo Korun je razdeljeno 

na dve samostojni obrti.
Izdelujejo stavbno pohištvo in 
notranjo opremo, kot novost pa 
ponujajo tudi termoizolacijska 
stekla. Zaposlenih je 8 delavcev 
in 2 učenca, očeta bratrancev 
Borisa in Ervina pa še pomagata 
s koristnimi nasveti in izkušnja
mi. Tako v Mizarstvu Korun 
nadaljujejo s tradicijo.

»Povpraševanja je dovolj,« je 
povedal Boris Korun. »Problem 
je le velika finančna nedisciplina.
Država bi to morala nekako 
urediti. Največji problemi so 
predvsem z večjimi podjetji, 
posledice pa mora nositi manjši 
proizvajalec.«

V začetku letošnjega maja so 
uvedli ponudbo termoizolacijske
ga stekla različnih vrst in debelin.
V ta namen so zaposlili steklarja, 
sprejemajo pa tudi naročila. »Pri 
nas okno naredimo zelo hitro,« 
je povedal Boris Korun. »Linija 
za izdelavo oken je računalniško

»Ne oziramo se na to, kakšni so 
časi,« je dejal Boris Korun. »Mi 
vztrajamo v svojem delu in 
gledamo na prihodnost z opti
mizmom. V prihodnje bi radi 
tudi razširili naše prostore.«

TALIJA M.

Savinjske
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Vransko na račun Žalca nenehno izgublja_______________________

»IZPOLNJUJEM SVOJE OBLJUBE«
Franc Sušnik, predsednik KS Vransko, je že vse življenje akti
ven v okolici, v kateri živi. Tako je bilo že v osnovni šoli, 
nato v srednji šoli in v času študija. Zdaj je zaposlen v Cin
karni Celje. Na Vranskem je aktiven že od leta 1984, ko je v 
okviru tedanje socialistične zveze delal na področju kulture in 
družbenega življenja ter skozi te svoje dejavnosti dobro spoznal 
Vransko in njegove krajane.

Franc Sušnik, predsednik KS Vransko

»Mislim, da sem znal prisluhniti 
ljudem in da se znam pogovoriti 
z njimi. Predsednik krajevne skup
nosti Vransko sem bil že v najbolj 
pomembnih trenutkih naše no
vejše zgodovine, od osamosvojitve 
do referenduma in opredelitve za 
samostojnost ter v času vojne v 
Sloveniji. Mislim, da smo ti, ki 
smo delovali v naši krajevni skup
nosti, dali pomemben prispevek.

Za predsednika krajevne skup
nosti sem bil izvoljen na nepo
srednih tajnih volitvah, ki so bile 
izvedene skupaj z referendumom 
za osamosvojitev Slovenije, nasto
pil sem s svojim volilnim progra
mom. Mislim, da je bil to poleg 
Tabora edinstven primer v Savin
jski dolini, ker je bil tudi celoten 
svet izvoljen na enak način. 16. ju
nija pa bodo na Vranskem že dru
ge take volitve. Imel sem svoj 
predvolilni program in menim, da 
sem se ga držal ter izpolnil svoje 
načrte in obljube.

Če se za neko stvar zavzamem, 
potem sem prepričan, da se mora

urediti. Svojim krajanom 
prisluhnem, kolikor se le da. Vsak 
ima svoje potrebe in interese, za 
življenje kraja pa je potrebno, da 
se poišče čim boljše soglasje. Vsa
ko sredo zvečer je celoten odbor 
naše krajevne skupnosti na voljo 
za razgovor s krajani, to pa 
počnemo prostovoljno.«

»Kako pa bi ocenili razvoj 
gospodarstva na Vranskem v 
obdobju vašega predsedovanja 
krajevni skupnosti?«

»Morda so bili prav zaradi zgo
dovinskih dejstev storjeni bistveni 
premiki. Prej je bilo vse v rokah 
družbenih podjetij, zdaj pa je po
tekala privatizacija in privatna ini
ciativa. Že s tem, da nismo niko
gar zavirali, smo naredili veliko, 
da se razvijata trgovina in go
stinstvo. Rešeno je bilo tudi 
vprašanje Slovana, ki je dobil no
vega lastnika. Zdaj je le še 
vprašanje časa, kdaj se bodo 
odprla njegova vrata. Stanje ni na
jboljše v tovarni INDE, saj je že

znana problematika tekstilne usn
jarsko predelovalne industrije. 
Kovinska industrija Vransko pa je 
po naši oceni zelo dobro zaživela 
z novim vodstvom. Našli so nove 
programe in pravilno tržno usme
ritev. Obrti je na Vranskem ve
liko, krajevna skupnost pa jim 
nudi vse, kar je v naši pristojnosti, 
torej urejeno komunalno infra
strukturo in telefon, to pa smo v 
tem obdoju uspeli storiti.«

»Kaj pa razvoj turizma na 
Vranskem?«

»Turizem je ena od prednosti 
našega kraja. Nekaj se premika, 
vendar še nismo izkoristili vseh 
možnosti, ki se nam ponujajo ozi
roma se bodo odprle z zaključkom 
odseka avtoceste Vransko - Arja 
vas.

Razvoj turizma je povezan tudi, 
z nekaterimi še nerešenimi zade
vami, na primer z denacionaliza
cijskim postopkom na objektu ba
zena in avtokampa na Vranskem. 
Krajani ne vemo, ali bo bazen o- 
bratoval ali ne, letos pa je situacija 
še posebej kritična, saj smo dobili 
informacijo, da je ta objekt izgubil 
telefonsko številko. Zaradi tega ne 
vidimo prave možnosti poslovanja 
vranskega bazena. Velike možno
sti za razvoj turizma in promocijo 
kraja nam daje sakralni turizem, 
saj imamo v Stopniku najstarejši 
zvon na slovenskem. Potreben je 
kompleksen razvoj in obnovitev 
cerkva na tem področju. Zelo smo 
dejavni tudi na področju 
kmečkega turizma.«

»Bi povedali kaj več še o 
kulturnem domu, za katerega 
se govori, da se privatizira, 
čeprav je bil prej v družbeni 
lasti?«

»Ne gre za privatizacijo, pač pa 
le za koncept reševanja in urejanja 
ter zagotavljanja pogojev za kul
turno dejavnost v našem kraju. 
Prepričan sem, da je koncept pra
vilen, nenazadnje pa je z oddajo 
kulturnega doma v najem kultur
no društvo na Vranskem sploh 
zaživelo. Prej v desetih letih nismo 
mogli dobiti predsednika kultur
nega društva, zdaj ga pa imamo. 
Prej je kulturni dom propadal, na 
njem je bilo staljene veliko škode, 
zdaj pa so dejavnosti v njem zaži
vele. Krajevna skupnost ni več 
zmogla poravnavati stroškov 
doma. Zdaj imamo na račun kul
turnega doma celo dohodek, ki ga 
vlagamo v razvoj kulture.«

»Zelo aktivna je tudi osnovna 
šola na Vranskem, ki se

udejstvuje na kulturnem in 
športnem področju.«

»Vedno sem trdil, da je šola 
ogledalo in pokazatelj vsega doga
janja v kraju, kot je Vransko. Pe
dagoški delavci so tisti, katerih de
lovanje mora biti vedno vzgojno in 
napredno. Zelo smo si prizadevali 
za ureditev vprašanje ravnatelja in 
mislim, da bo šola celo presegla 
naša pričakovanja.

Do 1. septembra naj bi pridobili 
nove učilnice v šoli, ki je zdaj pre
majhna, telovadnico pa naj bi 
kasneje spremenili v nove učilnice, 
novo telovadnico pa naj bi zgradili 
ob šoli. Pomembno je, da smo v 
krajevni skupnosti Vransko zdaj 
seznanjeni s tem, kako rešiti ta 
problem. Naša zahteva po tem, da 
občina kot ustanoviteljica Javnega 
zavoda za področje izobraževanja 
in vzgoje pove, kako namerava 
odigrati vlogo ustanovitelja, je zdaj 
po mnogih pritiskih naletela na 
problem. Zdaj imamo pred sabo 
jasno vizijo kratkoročne in dolgo
ročne rešitve problemov, ki so po
vezani s šolo na Vranskem.

Zelo pomebno je, da osnovna 
šola in vrtec ostaneta na isti loka
ciji in ne bo več prihajalo do tega, 
kar se dogaja zdaj, da šolske pro
store deli zelo prometna cesta. O- 
dbor za komunalo je dal moratorij 
na gradnjo hitrostnih ovir. Osebno 
ne vidim rešitve v hitrostnih ovi
rah, pač pa v preventivni vzgoji 
voznikov in v večjih sankcijah.«

»Vransko je aktivno tudi na 
področju športa.«

»Na Vranskem je aktiven nogo
metni klub s štirimi selekcijami. 
Pomembneje od rezultatov je, da 
se 80 do 100 mladih redno in pod 
strokovnim vodstvom ukvaija z 
vadbo. Deluje tudi telovadno 
društvo, zato je telovadnica preza
sedena. Velike uspehe dosega tudi 
šolsko športno društvo. Za zbiran
je mladih smo dali na voljo pro
store v kletnih prostorih krajevne 
skupnosti. Ni pa večjih problemov 
med mladimi v Vranskem.«

»Veliko ste dosegli tudi pri 
dogovarjanju z Darsom in 
Ministrstvom za okolje in 
prostor o gradnji avtoceste na 
vašem območju.«

»Z Darsom in Ministrstvom za 
okolje in prostor smo se dogo
varjali povsem samostojno, na ni
voju krajevne skupnosti. Dosegli 
smo, da smo traso avtoceste na 
našem področju prestavili tako, 
kakor ustreza našim krajanom. 
Tak način dogovarjanja je omo-

GLAS Savinjske
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gočil, da se je gradnja avtoceste na 
odseku Arja vas - Vransko pričela 
pravočasno. Ta dogovarjanja so 
nam vzela največ časa, vendar smo 
uspeli. Prepričani smo, da mora 
občina Žalec sredstva za spre
membo namembnosti zemljišč po
rabiti na prizadetih področjih. Gre 
za velike vsote, in je normalno, da 
vsi težijo, da bi se ta sredstva po
rabila kje drugje. Mislim pa, da je 
zakon jasen.«

»V intervjuju za naš časopis 
ste dejali, da velika občina 
ovira razvoj krajevne skupnosti 
Vransko. Ste še vedno takega 
mnenja?«

»Se vedno vztrajam pri svojem 
mnenju, da za območje Spodnje 
Savinjske doline ni dobro, da ima
mo samo eno občino. Povezovanje 
na tem prostoru je sicer nujno, 
vendar bi bilo to lahko medobčin
sko oziroma regijsko povezovanje, 
s katerim bi se reševalo skupne 
probleme, kot so odvoz odpadkov, 
čiščenje odpadnih voda, oskrba z 
vodo in podobno. Tudi zastojev v 
občinskem svetu ne bi bilo v 
manjših občinah.

V žalskem občinskem svetu je 36 
svetnikov iz 19 krajevnih skupno
sti. Težko najdemo skupni jezik s 
sosednjo krajevno skupnostjo, 
naša krajevna skupnost pa nikakor 
nima ničesar skupnega na primer 
z Žalcem, še manj z Grižami ali 
z Zabukovico. Gre za tako 
različne interese krajevnih skup
nosti z različnim komunalnim 
standardom. Že samo dejstvo, da 
je nek kraj center, pomeni neko 
prioriteto za ta kraj. Prioriteta pa 
gre lahko le na račun drugih. Ža 
našo področje je to že zgodovin
sko pogojeno. Žalec je bil v času 
ustanavljanja žalske komune le 
večja vas in je središče lahko post
al le na račun prioritet. Drugi kraji

so nujno več ali manj izgubljali, 
mislim pa, da je Vransko izgubilo 
precej.

Krajevna skupnost Vransko zah
teva le ustavno možnost, da se 
tudi na območju Spodnje Savin
jske doline izvede reforma lokalne 
samouprave. Mislim, da smo eno 
od redkih področij v Sloveniji, kjer 
to ni bilo izvedeno. Glavna krivda 
za to je bila na strani nekdanje 
občine in na ljudeh, ki so takrat 
delovali na tem področju. Tako u- 
smeijeni, kot so šli naši občani na 
referendum za samostojne občine, 
verjetno niso bili nikjer drugje, 
temu primeren pa je tudi rezul
tat.«
»Kako pa bi komentirali 
aktualne dogodke v zvezi z 
odvozom odpadkom na celjsko 
deponijo?«

»Ta rešitev ni tako slaba. Upam 
le, da bo pogodba veljala do za
ključka sanacije deponije na 
Ložnici. Za skupno odlaganje o- 
dpadkov smo se pogajali ob ne
pravem času in si zato zapravili 
vse možnosti za pogajanje. Zapora 
deponije v Ložnici nam tudi ni šla 
v prid glede pogajanj. Osebno 
mislim, da se o tem preveč govori.

ve napaki. Občinskega sveta ni 
seznanil s pogodbo pred podpi
som, pogodba pa je šla v potrditev 
na svetu šele na intervencijo pred
sednika sveta. Umetno ustvarjen 
pritisk na svetnike z neodvažan- 
jem odpadkov je bil čisto nepotre
ben.

Župana imamo takšnega, 
kakršnega so ljudje izvolili. Veliko 
naredi na promociji občine, očitno 
pa ni dojel, da je kot župan v vlogi 
izvršilne oblasti. Mislim, da pre
malo županuje.«

NATAŠA VERK

Dom kulturo Velenje
/ebolo* 25. 5., ob 17.00 in (9.00

Predprodaja v/topnie:
Dom kulture Velenje in VTV /tudio

GOMARK - GROSIST 
KMETIJSKE MEHANIZACIJE

^GOMARK doc

GOMARK, d.o.o., iz Prekope 
se od aprila 1994 ukvarja z 
veleprodajo in proizvodnjo 
kmetijske mehanizacije. »Ne 
ukvarjamo se s klasično ve
leprodajo, pač pa smo eksklu- 
zivisti,« je dejal lastnik Lju
bo Gosak. »Oskrbujemo 
obrtnike po vsej Sloveniji. Po
nujamo tudi izdelke iz uvo
za, saj smo ekskluzivni zas
topnik za nekatere izdelke iz 
Madžarske in Italije.«

Gomark je mlado podjetje, ki je 
začelo iz nič, zato zdaj še posebej 
izbira takšne poslovne partnerje, 
ki redno poravnavajo račune. Za
vedajo se namreč velike finančne 
nediscipline, ki vlada na sloven
skem trgu in si želijo, da bi država 
to uredila s kaznovanjem ne
plačnikov.

»Naše proizvode skušamo pro
dajati tudi v Nemčiji in Avstriji, saj 
vidimo prihodnost v izvozu,« je 
povedal Ljubo Gosak. »Lani smo 
izvozili 27 odstotkov svojega bruto 
prometa, še posebej pa se pove
zujemo z avstrijskimi trgovci, ki 
iščejo zanimive proizvode za 
njihov trg. Tuji partnerji so z nami 
zadovolji, dovolj povpraševanja pa 
je tudi pri nas.«

Večina kmetijske mehanizacije, 
ki jo ponuja Gomark, je vrhunske 
kvalitete. »Vsako leto je treba še 
dodatno popestriti ponudbo, sicer 
te prehiti konkurenca,« se zaveda 
Ljubo Gosak. Zdaj ponujajo hi
dravlične in navadne stiskalnice za 
sadje, mline za žitarice ter stroje 
za obdelavo zemlje in spravilo 
poljščin. Več informacij je na voljo 
na telefonski številki (063) 725 
280.

Hmezad
KMETIJSKA ZADRUGA 
VRANSKO d.o.o., tel.: 725-008

KMETIJSKA PRESKRBA VRANSKO, tel.: 725-145 
IN
TRGOVINA PREKOPA, tel.: 725-425

UGODNA PONUDBA IN KONKURENČNA GENE

NUDIMO:

- GRADBENI MATERIAL
CEMENT, APNO, OPEKA, BETONSKA OKNA

- SEMENA PO IZBIRI

- ZAŠČITNA SREDSTVA

- UMETNA GNOJILA
PRI NAKUPU NAD 1.000 KG NUDIMO 5% POPUST

- MOŽNOST PLAČILA NA VEČ ČEKOV

SE PRIPOROČAMO!

Savinjske
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Ivo Kreča, direktor direktor KIV Vransko o ekologiji in o razvoju gospodarstva na Vranskem

^ENERGETIKA JE TESNO POVEZANA Z EKOLOGIJO«
Ivo Kreča je diplomiral na tehnični fakulteti v Mariboru. Preden 
je postal direktor KIV Vransko, je bil eden od vodilnih ljudi v 
podjetju na tehničnem področju. Po njegovih besedah je zgolj 
slučaj nanesel na to, da je prevzel mesto direktorja v podjetju 
KIV Vransko.

Ivo Kreča: "Energetika in ekologija sta stalnici"

»Razvoj dogodkov v letu 1991 
je preprosto zahteval, da sem 
prevzel to funkcijo. Moram 
omeniti, da je bil to zelo 
nehvaležen čas zaradi zamenjave 
v vodstvu. Podjetje je izgubilo 
bg v nekdanji Jugoslaviji. To 
izgubo smo poskušali čez noč 
nadomestiti z zahodnim trgom. 
Lahko rečem, da nam je to 
uspelo predvsem zaradi velike 
zagnanosti, entuziazma in truda, 
za kar se moram zahvaliti vsem 
mojim sodelavcem, ki so mi stali 
ob strani. Danes smo v svoji 
branži zelo stabilno podjetje z 
jasno perspektivo in z jasnim 
programom. Lahko bi rekel, da 
smo podjetje z dolgoletno tra
dicijo in s strokovno zelo uspo
sobljenim kadrom.«

»Kako pa je v vašem podjetju 
s privatizacijo?«

»S postopkom privatizacije 
smo zaključili kot eno izmed 
prvih podjetij v Sloveniji.

Še danes pa trdim, da priva
tizacija sama po sebi ne bo 
prinesla popolnoma nič. Mislim, 
da podjetja, ki so dala glaven 
poudarek privatizaciji, niso 
ravnala pravilno. Sama privati
zacija je sicer nujen pogoj za 
stabilizacijo gospodarstva v 
prihodnjih letih, vendar sama 
po sebi ne prinese nič. Tisto, 
kar je pomembno za podjetje, 
je predvsem poiskati trg, si ta 
trg pridobiti, imeti kvalitetne 
izdelke in razvijati lastne izdelke 
po konkurenčnih cenah. Prava 
pot je: trg, razvoj in proizvodnja 
ter šele potem vse ostalo.«
»KTV Vransko je eno izmed 
najuspešnejših podjetij na 
Vranskem. Kakšno pa je vaše 
mnenje o razvoju gospodarstva 
v vašem kraju?«

»Ocenjujem, da so trendi 
razvoja gospodarstva na Vran
skem pozitivni. Težko bi dal 
splošno oceno, vendar kot kra
jan Vranskega ocenjujem, da se

pojavlja precej novih dejavnosti, 
še zlasti na področju obrti. Na 
tak način se odpirajo nova 
delovna mesta, naše podjetje pa 
tudi na nek način prispeva k 
razvoju kraja. V preteklosti je 
bilo marsikaj zamujenega, zdaj 
pa se vsi trudimo zagotoviti 
dolgoročno usmeritev s stalnimi 
rezultati.«
»Koliko je zaposlenih v KIV 
Vransko in kakšne so njegove 
proizvodnje usmeritve?«

»Rdečo nit dejavnosti našega 
podjetja predstavljata programa 
toplotne tehnike in tehnologije. 
V podjetju je zaposlenih nekaj 
manj kot 100 ljudi.

Naši glavni programi so trije. 
Program široke potrošnje obse
ga hišne peči in toplotno 
tehniko za domačo uporabo. Ob 
tem se ukvarjamo še z indu
strijsko energetiko in s sežigal
nicami posebnih odpadkov. 
Slednji je program, na katerega 
stavimo v prihodnosti.«
»Zelo ste se torej usmerili na 
izvoz.«

»Tako je. V našem podjetju v 
zadnjih letih intenzivno iščemo 
trge v zahodni Evropi, hkrati 
pa intenzivno razvijamo lastne 
izdelke in lastni dizajn. Smo 
torej podjetje, ki se skuša na 
tujih trgih uveljaviti z lastno 
proizvodno znamko in s kvali
tetnimi proizvodi.

V okviru podjetja imamo v ta 
namen organiziran raziskovalni 
oddelek, kjer je zaposlenih o- 
krog 10 strokovnjakov, inženi
rjev, ki ves čas iščejo nove ideje. 
Mislim, da smo v tej branži v 
našem širšem okolju naredili 
največji korak naprej.«
»V Žalcu poteka plinifikacija.
Ali ste se s svojimi izdelki 
vključili vanjo?«

»Naša prisotnost v tem pro
jektu bi morala biti boljša. Je 
pa res, da se naši proizvodnji 
programi nekoliko - razlikujejo 
od tega, kar plinifikacija zahte
va. Nismo pa hoteli na hitro 
razviti nekih izdelkov in jih 
ponuditi na tem trgu, saj je 
razvojni proces dolgotrajen in 
zahteva natančna preverjanja 
izdelka.

Je pa res, da se v Sloveniji 
na sploh zanemarja težnja po 
prisotnosti na svojem lastnem 
lokalnem področju. V tujini je 
to drugače.«

»Kakšno je vaše mnenje o 
razvoju ekologije v Sloveniji?«

»To je težko vprašanje. 
Mislim, da trg tako na področju 
tehnologije kot na področju 
toplotne tehnike še ni struktu
riran. Gre preprosto za to, da 
politična in gospodarska tranzi
cija še ni zaključena. Po mojem 
v tem trenutku v Sloveniji še 
ne razmišljamo dovolj o razvoj
nih in ekoloških projektih. V 
to nas verjetno sili politična 
situacija.

Slovenija v zadnjih desetih 
letih ni imela izdelane strategije 
ravnanja z odpadki v najširšem 
pomenu besede oziroma ni 
imela izdelane strategije eko
loškega razvoja. V zadnjih dveh 
letih se je na Ministrstvu za 
okolje in prostor marsikaj spre
menilo na bolje, saj se je pričelo 
intenzivno delati na tem podro
čju. Tudi mi smo z ministrstvom 
v stalnih kontaktih. Pričakujem, 
da bo nova strategija dala 
podjetjem in ostalim subjektom 
jasne smernice, kako ravnati v 
skladu z varovanjem okolja. Ob 
tem lahko rečem, da je zelo 
slabo, da se država ukvarja 
večinoma samo s sanacijami in 
reševanjem slabih podjetij, ne 
namenja pa dovolj sredstev 
razvoju novih programov in 
kvalitetnih izdelkov.

Drugi razlog, da se pri nas v 
preteklosti na področju ekologi
je ni nič naredilo, je gotovo 
nedokončana privatizacija. Zara
di te podjetja preprosto niso 
investirala v ekologijo.

Tretji razlog pa je v tem, da 
ekologija pomeni strošek. Pri 
našem načinu razmišljanja in 
predvsem zaradi načina dela 
inšpekcij, podjetja niso prisiljena 
v skrb za ekologijo. Potrebna 
sta torej sistemska zakonodaja 
in nato učinkovit nadzor s strani 
inšpekcij. Če so predpisi, potem 
je mogoče podjetja nenakako 
prisiliti v skrb za čistejše okolje.

Program ekoloških projektov 
našega podjetja, predvsem pro
gram sežiga posebnih odpadkov 
oziroma program termičnega 
procesiranja posebnih odpad
kov, je eden izmed naših glavnih 
programov, vendar gotovo ni 
edini. Z enako intenzivnostjo 
iščemo nove trge in razvijamo 
nove izdelke tudi v programu 
široke potrošnje in v programu 
izdelkov za industrijo.«

G L A i 5 S avinj she
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»Kaj vse obsegajo vaši izdelki 
široke potrošnje?«

»Ta program obsega vse izdel
ke, ki sodijo k hišnemu ogre
vanju. Lahko rečem, da smo v 
tem programu zelo uspešni, saj 
zavzemamo eno od vodilnih 
mest v Sloveniji na tem po
dročju.

Res pa je, da je pri nas trg 
precej neurejen, in bi ga bilo 
potrebno urediti s sistemsko 
zakonodajo. Uvoz iz drugih 
držav, predvsem iz Italije, nam 
povzroča veliko težav, saj gre 
tu za nelojalno konkurenco. 
Njihovi izdelki pogosto niso 
preizkušeni. Kljub temu računa

mo, da se bo to uredilo z 
ustrezno zakonodajo in ustre
znim inšpekcijskim uradom.

Energetika in ekologija sta 
stalnici. Za ogrevanje stanovanj 
morajo po evropski zakonodaji 
izdelki dosegati zelo ostre kri
terije. Na eni strani gre za 
ekološko neoporečno odstra-nje- 
vanje odpadkov, na drugi strani 
pa gre za ustrezno energetsko 
izkoriščanje odpadkov. Mi torej 
na ustrezen način pretvorimo 
odpadke v energijo.«
»Kupcem torej priporočate, naj 
kupijo zares kvaliteten izdelek.«

»Prav gotovo. S tem ne trdim, 
da so samo naši izdelki kvali
tetni. Tudi izdelki ostalih 
proizvajalcev v Sloveniji so kva
litetni, vmes pa so seveda tudi 
nekvalitetni. Trdim pa, da je 
pri nas preveč uvoženih izdel
kov, ki ne dosegajo ekoloških 
kriterijev, z nizko ceno pa le 
zavajajo kupce.«

»KIV Vransko tudi tesno 
sodeluje s svojim krajem, z 
raznimi kulturnimi 
organizacijami in s šolo. Ali 
na ta način skušate prispevati 
k razvoju vašega kraja?«

»Kot eden pomembnejših go
spodarskih subjektov v naši 
krajevni skupnosti čutimo 
dolžnost, da se vključujemo v 
dogajanja na Vranskem. Tesno 
sodelujemo z osnovno šolo ter 
pomagamo športnemu društvu 
in vsem ostalim društvom na 
Vranskem. Po mojem mnenju 
je sodelovanje s krajem zelo 
smiselno. Ne glede na to, ali 
bo Vransko samostojna občina 

ali ne, se moramo 
truditi za razvoj kraja 
in gospodarstva v 
njem.«
»Ali si želite, da bi 
Vransko postalo 
samostojna občina?«

»Sam se s politi
čnimi vprašanji ne 
ukvarjam, saj mi tega 
čas ne dopušča. Oseb
no podpiram to idejo, 
vendar pa je treba 
dobro razmisliti, kaj bi 
s tem pridobili in kaj 
izgubili.

Vransko je nekoč že 
bilo občina, in če bi 
tako tudi ostalo, bi 
bilo gotovo bolje. 
Vendar pa stvari niso 
primerljive z današnjo 
situacijo, saj je bil prej 
drugačen sistem.«

»S krajani torej dobro 
sodelujete, kakšno pa je vaše 
sodelovanje z vašimi sodelavci?«

»Mislim, da sem zelo odprt in 
dosegljiv za vsakogar. Težava je 
le v tem, da sem veliko odsoten, 
saj se sam ukvarjam s tujimi 
trgi. To od mene zahteva veliko 
časa in angažiranja, kar pa 
gotovo poznajo tudi direktorji 
drugih podjetij. Želim pa v tem 
podjetju ustvariti prijetno 
vzdušje in občutek gotovosti v 
prihodnost, saj prav tega danes 
delavcem pogosto primanjkuje. 
Mislim, da smo uspeli bojazen 
pred prihodnostjo odpraviti. 
Nekoč so bila nihanja tudi v 
našem podjetju prisotna, vendar 
jih zdaj več ni. Želeli smo 
ustvariti čim boljše pogoje za 
delo in dolgoročno jasno usme
ritev v naših hotenjih. Mislim, 
da nam je to uspelo.«

NATAŠA VERK

ANKETA O GOSPODARSTVU 
NA VRANSKEM
Obiskali smo krajevno skupnost Vransko, kjer smo se med dru
gim pogovarjali tudi z gospodarstveniki. Povedali so nam, 
kakšno je njihovo mnenje o razvoju gospodarstva na Vranskem.

Je pa hudo, ker vlada pri nas 
nedisciplina pri odplačevanju 
uslug. Glede razvoja gospodarstva 
na Vranskem pa nisem optimist.«

Marko Učakar, Sodarstvo 
Učakar: »Mislim, da je stanje 
gospodarstva na Vranskem že 
nekaj let enako. Nekega bistve
nega razvoja ni. Edino, kar se 
racija, je trgovina. Ni ne pravega 
razvoja, ne stagnacije. Država bi 
morala posvečati več razvoju 
industrije, ne pa le razvoju sto
ritvenih dejavnosti in terciarnih 
dejavnosti, kot sp trgovine, banke 
in podobno. Ni pa podpore 
tistim, ki dejansko proizvajajo 
izdelke.«

Jože Turnšek, Sobopleskarstvo 
in pleskarstvo Turnšek:
»Mislim, da je bila ' včasih pri
vatna obrt bolj razvita na Vran
skem, kot je danes. Vsi se 
izgovarjamo, da smo izgubili 
nekdanji jugoslovanski trg. 
Mislim pa, da če bi ljudje hoteli 
delati, lahko dela. Dela je dovolj.

Milan Širše, direktor Hmezad 
KZ Vransko: »Gospodarsko na 
Vranskem se sicer razvija, vendar 
pri tem razvoju naletimo na 
veliko težav. Mi smo obremenjeni 
z zadrugami. Prej smo bili po
vezani pod krovno organizacijo, 
zdaj pa se je to razdrobilo. Samo 
Vransko pa je ogromno izgubilo 
z avtobusno postajo.«

TALIJA M.

AVTO KLIME
Izjemno ugodna ponudba za vozila 
Volksvvagen, Audi, BMW in Mercedes
SOBNE KLIME
Goldstar, Samsung, Toshiba

TOPLOTNE ČRPALKE
Nemudoma pokličite 

063 701-247 ’iT
termotehnika

KRONOVŠEK

Savinjske
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Pogovarjali smo se z Ivanom Brišnikom, predsednikom vranskega kulturnega društva

»KULTURNO DOGAJANJE NA VRANSKEM JE ŽIVAHNO«
njenja o kulturnem dogajanju na Vranskem so različna. Nekate

ri so mnenja, da se vse premalo dogaja na kulturnem področju, 
drugi pa, da je kulturno dogajanje zelo pestro in predvsem kvali
tetno. Kaj meni o tem, smo vprašali Ivana Brišnika, ki je že tri 
leta predsednik vranskega kulturnega društva.

»Kar nekaj časa se že veliko 
dogaja na kulturnem področju, 
ve pa se, kdo govori, da se nič 
ne dogaja. Nič pa se ne dogaja 
v kulturnem domu, ker tega 
nimamo več.«

Kljub nasprotovanju kulturne
ga društva je krajevna skupnost 
Vransko dala kulturni dom 
pogodbeno za 25 let v najem 
privatnemu podjetju. V kultur
nem domu so napravili nekaj 
sprememb, preuredili so garde
robo in sejno sobo. Nastopajoči 
v kulturnem domu torej nimajo 
več garderob, v prireditveni 
prostor pa morajo vstopati skozi 
glavni vhod, kar je za pevske 
zbore in gledališke skupine 
težko. Kulturno društvo Vran
sko se je tako znašlo v prostor
ski stiski.

»Vendar smo kulturniki na 
Vranskem kljub temu zelo 
dejavni,« je povedal Ivan 
Brišnik. »Danes dela na Vran
skem pet vokalnih skupin: 
otroški zbor, 2 dekliška zbora, 
oktet, mešani pevski zbor in 
Radotov zbor. Lansko leto smo 
imeli štiri velike in pomembne 
kulturne prireditve, med njimi 
nastop vseh teh zborov z bož
ičnimi pesmimi, revijo vseh prej 
naštetih pevskih zborov in še 
dveh šolskih pevskih zborov, 
nastop goriškega zbora, nastop 
Sloveskega okteta, nastop 
našega mešanega zbora. Lepo 
je bilo pripravljeno tudi 
Miklavže vanj e. Letos pa smo 
pripravili zelo uspel kulturni 
praznik in Schvventnerjevo pro
slavo, zdaj pa smo se seveda 
temeljito pripravljali na slove
snosti v Stopniku, ki je znan 
Po najstarejšem slovenskem cer-

IZDELOVANJE 
VSEH VRST 

LESENIH KARNIS
* J

Kumer Daniel
Vransko 18, 

Tel.: 063/725-095

kvenem zvonu. V tej cerkvi je 
na izredno uspelem koncertu 
nastopila Andreja Zakonjšek.

Da se nič ne dogaja, govorijo 
tisti, ki se bojijo odgovornosti, 
kajti ljudje že postavljajo 
vprašanja, kaj bo s kulturnim 
domom. Mi že imamo veliko 
pisnih zahtev krajanov, ki zah
tevajo nazaj kulturni dom.«

Kulturni dom obstaja na Vran
skem že 125 let. Leta 1928 je 
takratno kulturno društvo kupi
lo prostor in zgradilo kulturni 
dom, katerega so poimenovali 
Slomškov dom. Med okupacijo 
je bil ta dom tako izrabljen, da 
je bil nato uporaben le še nekaj 
let. V 70-ih letih so na istem 
mestu zgradili nov kulturni dom 
iz referendumskih sredstev, iz 
sredstev republiške kulturne 
skupnosti in prostovoljnih pri-

Ivan Brišnik

jmanjša možnost, da bi lahko 
povedali svoje mnenje. Sicer so 
se pritožili spremembi name
mbnosti dveh prostorov kultur
nega doma v trgovino in de
lavnico, vendar je bila pritožba 
zavrnjena, ker kulturni dom ni 
upravičenec v postopku.

Na Vranskem so obnovili cer
kev v Stopniku, kulturno dru
štvo Vransko pa se zavzema 
tudi za obnovitev Kurnikove 
koče, ki je stala ob Stopniški

Andreja Zakonjšek, Irena Kralj, Brigita Golubič

spevkov. Nov kulturni dom je 
uporabljalo kulturno društvo. Po 
nekaj letih je kulturni dom 
prevzela krajevna skupnost in 
ga zdaj predala podjetju CE- 
LIA, d.o.o.

Glavni očitek kulturnemu 
društvu Vransko zadeva neza
dostno vzdrževanje kulturnega 
doma, vendar Ivan Brišnik te 
trditve zanika. Pravi, da vzdr
žujejo sedem cerkva in štiri 
gasilske domove ter bi zato 
lahko vzdrževali tudi kulturni 
dom. Pravi tudi, da kulturnemu 
društvu ni bila dana niti na-

foto: Jani Marot
cerkvi.

“To je posebej znamenita 
kmečka arhitektura,” je povedal 
Ivan Brišnik. “Fakulteta za arhi
tekturo, gradbeništvo in geode
zijo je naredila natančen načrt 
prenove Kurnikove koče. Te 
načrte je odobril tudi Zavod za 
spomeniško varstvo. Predlagano 
je, da bi bil v tej stavbi sedež 
vranskega kulturnega društva.” 

Ivan Brišnik je prepričan, da 
morajo imeti ljudje stalno kul
turno oporo. “Človek ne potre
buje le kruha, ampak tudi 
duhovno hrano,” je dejal.

TALIJA M.

udeležilo več kot 1600 mladih

sedemčlanski Plesni teater Igen

v11 veči norna' folklornem pregrd 
mu predstavil z dvema koreo-

svetlejšo prihodnost. Udeležence 
festivala je v tamkajšnjem par- 
lamentu sprejel turski pred- 
sednik Sulejman Dcmirei.

STOLETNICA PETJA IN 
KRAJEVNI PRAZNIK

V krajevni skupnosti Tabor so 
se minule dni zvrstile številne 
prireditve ob krajevnem praz
niku. Tako so odprli nov odsek 
asfaltne ceste Kopla - Pondor v 
dolžini enega kilometra, osrednja 
prireditev pa je zaznamovala 
100-letnico prepevanja v tem 
kraju. Na koncertu so sodelovali 
štirje domači zbori in gostujoči 
mešani pevski zbor Slovenec iz 
Boršta pri Trstu. Slavnostni go
vornik je bil Ivan Plaj, svetovalec 
ministra za kulturo, podelili pa 
so Gallusove značke zaslužnim 
pevcem. Župan Žalca, prof. 
Milan Dobnik je društvu v 
imenu občine podaril nov elek
trični klavir. V Taboru so pri
pravili še tradicionalni sejem s 
kulinarično razstavo.

SREČANJE TAMBURAŠEV

bo^^LucNik^Oblakf if Uboj 
organizira tudi letos srečanje 
tamburaših skupin pod naslo
vom Večer s tamburico. Tokrat 
se bodo srečali v soboto, 25. 
maja ob 18-ih v domači dvorani.

Izdelovanje lesenih predmetov

ZUPAN DRAGO, s.p.
3305 VRANSKO 42 

tel.:/fax: 063/725-180

- pručke 
- obešalniki 

kopalniška oprema 
- vinski regali 

- ročaji za pohištvo

GLAS Savinjshe
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IZ POLICIJSKE BELEŽKE
POŠKODOVANA KOLESARKA. 

13. maja je ob 14.15 uri 21-letna 
Martina D. iz Stopnika vozila 
osebni avtomobil po cesti iz Vrbja 
proti Žalcu. V neposredni bližini 
stanovanjske hiše Cesta na Vrbje 
št. 9 je dohitela kolesarko, 35- 
letno Kato P. iz Vrbja, in jo 
nameravala prehiteti. V tem času 
je iz nasprotne smeri pripeljal z 
osebnim avtomobilom Cvetko H. 
Martina je ugotovila, da se z 
nasproti vozečim vozilom ne bo 
mogla srečati, zato se je pričela 
umikati v desno in močno zavirati. 
Pri tem pa je z vozilom zadela 
v zadnji del kolesa. Kolesarka je 
zaradi tega padla po vozišču in 
se hudo telesno poškodovala. 
Odpeljana je bila v bolnico v 
Celju, kjer je ostala na 
zdravljenju.

PRESKRBEL SE JE Z ZLATNI
NO. Od 11.00 ure dne 4. 5. 96 
do 10.30 ure dne 6. 5. 96 je 
neznanec vlomil v stanovanje na 
Slandrovem trgu v Žalcu. Iz 
prostorov stanovanja je ukradel 
zlati in srebrni nakit, uro 
štoparico in več kosov bižuterije. 
Z dejanjem je lastnico Manjo K. 
oškodoval za okoli 150.000,00 SIT.

VLOM V TRGOVINO. Neznani 
storilec je v noči iz 6. na 7. maj 
vlomil v trgovino ZKZ Mozirje v 
Šmartnem ob Dreti. Iz notranjosti 
trgovine je odnesel večjo količino 
oblačil in drugega tekstila, večjo 
količino različnih cigaret, več 
steklenic dragih žganih alkoholnih 
pijač in več suhomesnatih 
izdelkov. Z dejanjem je navedeno 
trgovino oškodoval za okoli
200.000. 00 SIT.

ODTUJIL MOTORNO ŽAGO.
9. maja je neznani storilec v 
Marija Reki vlomil v leseno 
barako, last Karla S. iz Prebolda. 
Iz notranjosti barake je odtujil 
motorno žago znamke Hasqvarna, 
tip 650, oranžne barve. Višina 
materialne škode znaša okoli
40.000. 00 SIT.

GOLJUFIJA. 9. maja so iz 
Metalke Trgovina, p.o., Ljubljana 
mozirsko PP obvestili, da jih je 
31-letni Iztok P., ki stanuje na 
območju mozirske upravne enote, 
ogoljufal. V Metalki se je, tako 
so povedali, oglasil že sredi marca 
1992 in se predstavil za direktorja 
zasebnega podjetja. Z Metalkinimi 
odgovornimi osebami je sklenil 
posel v vrednosti 201.284,00 SIT. 
Za sklenjeni posel je izpolnil tudi 
naročilnico in akceptni nalog. Vse 
do dneva prijave, kljub večkratnim 
opominom upnika, podjetnik raču
na ni poravnal. Ker ima že od 
leta 1991 blokiran žiro račun, 
obstaja sum, da je storil goljufijo. 
Zato ga bodo policisti ovadili 
državnemu tožilstvu.

VLOM V STANOVANJSKO HI
ŠO. V času od 12. aprila do 13. 
maja je neznani storilec vlomil v 
stanovanjsko hišo na Bregu pri 
Polzeli, last Valterja V. iz Celja,

ki začasno živi v tujini. Vlomilec 
je iz hiše odnesel radiokasetofon 
(znamke Panasonic) in TV spre
jemnik (znamke Philips) in z 
dejanjem lastnika hiše oškodoval 
za okoli 120.000,00 SIT.

PRESKRBLJEN Z OBLAČILI. 
16. maja je bilo v Žalcu vlomljeno 
v stanovanje Andreja T. v Ulici 
Heroja Staneta. Vlomilec je 
odnesel 6 majic, moške čevlje, 
športne copate ter nekaj deviz. 
Lastnik stanovanja je oškodovan 
zaw 80.000,00 tolarjev.

ŠE EN VLOM. Istega dne je na 
Aškerčevi ulici v Žalcu neznani 
storilec vlomil v stanovanje Vlada 
V. Storilec je odnesel whisky in 
Radgonsko penino ter tako last
niku povzročil za okoli 5.000,00 
SIT materialne škode.

KOTALIL SE JE PO BREGU. 
38-letni Vinko M. iz Vrbja je 16. 
maja vozil osebni avtomobil po 
dovozni cesti v Hramše proti 
lokalni cesti Galicija - Hramše. 
Peljal pa je le nekaj metrov in 
že je zavozil s parkirnega prostora 
v previs, kjer se je vozilo večkrat 
prekotalilo. Voznik je utrpel hude 
telesne poškdbe in je bil odpeljan 
na zdravljenje v celjsko bolnišnico. 
Avtomobil je vozil brez 
vozniškega dovoljenja, vozilu pa 
je že tudi potekla veljavnost 
registracije.

POROKE
Srečko BALOH iz 
Zabukovice in Vesna 
FLORJANEC iz Laikove vasi 
Martin SLAPERNIK iz 
Zabukovice in Darja 
VIDMAJER iz Založ 
Sebastjan ŠPACAPAN iz 
Polzele in Romana SOVIČ iz 
Slatine pri Ponikvi 
Rajko KOŠENINA iz 
Gomilskega in Suzana SKOK 
iz Stopnika
Branko ROBIČ iz Podvrha 
pri Žalcu in Anita KOHN iz 
Mute
Martin VINDER iz Črnove 
in Natalija LEŠNIK iz 
Ponikve pri Žalcu 
Vladimir STROPNIK iz Male 
Pirešice in Karolina 
VENGUST iz Železnega pri 
Žalcu
Darko ČEPIN iz Žalca in 
Klavdija VIDETIČ iz Ložnice 
pri Žalcu
Aleš VASLE iz Ločice pri 
Savinji in Andreja 
VRTAČNIK iz Celja 
Ivan MEŠKO iz Žalca in 
Branka LENIČ iz Žalca

SMRTI

Jožefa SELES
„ U,c, >
M,I VOH

“i. ™ '»

^ a., 86

HItL84
iz Šentruperta, 56 let

"“S " “Iki. 86 „
Edvard KOZMEU 
iz Andraža, 52 let

"TT* S)?IZ

Helena VRATANAR 
12 Juvanja, 86 let 
Franc DOLER
iz Velike Pirešice,

".pl

'izGvŠSimZ*

ROJSTVA
Vasilija VIDER iz Šempetra - 
deklico
Ivica ŽNIDAR iz Mozirja - 
deklico
Marija GOMIRŠEK iz 
Ljubnega - fantka 
Zdenka PEČNIK iz Mozirja - 
fantka
Darja POZNIČ iz Braslovč - 
fantka
Nada PERC iz Žalca - fantka
Vesna PLANINŠEK iz
Petrovč - deklico
Simona TU RECKI iz
Prebolda - fantka
Katarina ZAVRL iz Polzele -
fantka
Romana HAB AT iz Šempetra
- deklico
Bernardka BENDA iz 
Ljubnega - deklico 
Suzana KOCIJAN iz Žalca - 
fantka
Simona GAČNIK iz Šempetra
- deklico
Suzana PLANINŠEK iz Žalca
- fantka

■m mMmmsm

flH1C
hnična trgovina l eleltro materiale

3B3L&(DI£ & IDTCIEISIB, OTFHIE TH<DH „

Ljubljanska 68, 3000 Celje - tel./fax: 063/472-421
Odpiralni čas: delavnik od 8.00 - 16.00 ure 

sobota od 8.00 - 12.00 ure

GRADBENI INŽENIRING
ing. Vinko VUČAJNKs.p.

Prežihova 1, 3310 ŽALEC, Tel. & Fax.: 063/ 712 265 
Mobitel: 0609/ 618 443

IZVAJANJE DEL V GRADBENIŠTVU:

- gradbena dela
- obrtna dela
- inštalacijska dela

- nizke gradnje
- adaptacije
- rekonstrukcije

ORGANIZIRANJE DEL - INŽENIRING 
PROJEKTIRANJE

(Jrečarjei/a 2, Te(.:063nU'686, 715*605
3310 Žalec 0609/635*717
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mm skupnost mmm
Krajevna skupnost Vransko predstavlja najza- 

hodnejši del žalske občine tam, kjer se dolina 
Bolske, desnega pritoka Savinje, prvič izdatneje 
razširi. KS Vransko meji na jugu na občino 
Zagorje, na zahodu na kamniško občino, na 
severu na mozirsko.

Stara ljudska pripovedka pravi, da se je ime 
Vransko razvilo iz imena ptice vrane. Nekoč naj 
bi bilo v vranski kotlini jezero, ki so ga pozneje 
prekopali, ga osušili in zgradili naselje. Ker so 
se ob jezeru in kasneje na močvirju zbirale jate 
vran, so prebivalci naselje imenovali Vransko.
Ta pripovedka je bila tudi osnova ideji, kakšen 
naj bo vranski trški grb, ki naj bi od leta 1868 
dalje simboliziral trg Vransko. Avstrijska vlada 
je poleg podelitve trških pravic Vranskemu 
potrdila tudi pravico do grba. V tem je 
upodobljena vrana, stoječa na veji prikrajšanega smrekovega debla.

Josip Brinar pa izvaja ime Vransko iz besede »vrenj« oz. »vranj«, 
kar naj bi pomenilo votlino v pečini, iz katere vre in bruha voda. 
V okolici vranskega je res nekaj takih izvirov.

Prvič se Vransko omenja v zapuščinski listini Ceizoifa Spanheima 
med leti 1123 in 1146. V listini sicer še ni omenjeno ime Vransko,

zapisan pa je Sv. Mihael, zavetnik cerkve na 
Vranskem. Šele leta 1286 je na neki listini 
podpisan »Konrad, vikar iz Vranskega«.

Nedvomno pa segajo začetki Vranskega še 
v starejše čase. Najprepričljivejši dokaz o 
obstoju naselbine iz rimskih časov je izkop 
temeljev in poda rimske stavbe ob gradnji 
garaž Kmetijske zadruge ob Prosvetnem domu.

Zaradi živahnega prometa je bila na 
Vranskem mitnica, ki je znana že od leta 
1478, nato pa je mnogokrat menjala svoje 
zakupnike.

Trg Vransko je bil v drugi polovici 19. 
stoletja najmočnejši kraj na ozemlju sedanje 
občine Žalec, razvoj železniškega prometa in 
industrije pa so ga pustili ob strani. Število 
prebivalcev je pričelo upadati. Zaradi 

močnega cestnega prometa in razvoja obrtnih podjetij je število 
prebivalstva spet pričelo naraščati. Kmetijstvo je prevladujoča 
gospodarska panoga, ostala dejavnost pa se deli na obrt, 
industrijo in promet. Pravih industrijskih podjetij skoraj ni, je 
več obratov, ki nihajo med obrtniško in industrijsko proizvodnjo. 
Živahen promet med Ljubljano in Mariborom omogoča razvoj 
gostinskih obratov.

Savinjshe
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Pogovarjali smo se z Valerijo Pukl, 
ravnateljico Osnovne šole Vransko

»ZNANJE JE NASA 
POT V PRIHODNOST«
Valerija Pukl je po poklicu predmetna učiteljica slovenskega 
jezika, višja knjižnjičarka in diplomirana pedagoginja. Od 
septembra 1995 je ravnateljica OS Vransko, pred tem je bila 
zaposlena na Delavski univerzi in v Glinu Nazarje, kjer je 
urejala časopis, 16 let pa je delala na OS Polzela. Tu je med 
drugim deset let urejala glasilo ter z njim osvojila prvo 
nagrado v tedanji Jugoslaviji. Valerija Pukl je svetnica, pa 
tudi redna predavateljica za šolska glasila. Deset let je 
sodelovala tudi na Turistični zvezi Slovenije in pravkar prejela 
priznanje z zlatim znakom na 10. jubilejnem festivalu 
Turistične zveze Slovenije v Mariboru. Bila je prva 
organizatorica teh festivalov, osvojila je prvo mesto z 
raziskovalno nalogo in bila redna predavateljica na začetnih 
in nadaljevalnih seminarjih. Prejela je več zlatih medalj za 
raziskovalne naloge s področja zgodovine ter izdala knjigo 
Kvaliteta učenja in znanja ob projektnem učnem delu, ki je 
naletela na zelo dober odziv in doživela že drugi ponatis.

»Ko je bil razpis za 
ravnateljico na OŠ Vransko, 
sem se prijavila, saj se mi je 
zdelo, da sem na taki ravni 
ustvarjalnih moči, da moram 
naprej. Ko sem prišla na OŠ 
Vransko, je bilo seveda težavno, 
saj je težaven vsak začetek. Zdaj 
pa sem tukaj prav vesela in zelo 
zadovoljna, saj lepo sodelujem 
s kolektivom in z učenci.

Moje glavno vodilo je, da vse, 
kar počnem, delam z veseljem. 
Vedno si izberem tisto, kar 
počnem z največjim veseljem. 
Verjetno je bilo to dobro 
vodilo.«
»Osnovna šola Vransko je z 
vašim prihodom doživela 
veliko sprememb. Obnovili so 
notranjost šole in okolico, 
aktivno pa so se pričeli 
udejstvovati na kulturnem, 
športnem in drugih področjih.«

»V Celju poteka sejem Vse 
za otroka, na katerem bom 
imela predavanje za šolska 
glasila. Ena izmed nagrad v 
okviru šolskih glasil, in sicer 
nagrada za posebne dosežke, bo 
pripadla Osnovni šoli Vransko. 
Šolska glasila so zdaj zelo

raznovrstna: tipično novinarska 
ali literarna, obstajajo almanahi, 
čedalje več pa je projektnih 
nalog. Novi načini učenja so 
večinoma projektni, kar pomeni, 
da se predmeti povežejo, posa
mezne teme pa se poglobljeno 
preiščejo in učenci sami pridejo 
do rezultatov. Učenci svoja 
dognanja nato zapišejo in tako 
nastajajo cela tematska glasila.

Na naši šoli smo imeli velik 
raziskovalni projekt, v katerega 
je bila pol leta vključena cela 
šola. Šlo je za predstavitev 
Lavoslava Schvventnerja, ob 
kateri smo pripravili razstavo, 
proslavo in raziskovalne naloge. 
Ob tej priložnosti je izšla knjiga, 
v kateri o našem rojaku 
Schvventneiju pisali strokovnja
ki. Profesorji drugih osnovnih 
in srednjih šol so s knjigo zelo 
zadovoljni, saj imajo zdaj prvič 
vse o založniku Schwentnerju 
zbrano na enem mestu. Ob 
proslavi v počastitev 130-letnice 
Schwentnerja smo s pomočjo 
številnih sponzorjev uspeli 
asfaltirati ploščad ter namestiti 
telefonsko centralo z osmimi 
telefoni in s priključkom za 
modem. Ob prireditvi pa so

P

KONTEJNERJI ZA KLAVN1ŠKE ODPADKE 
STAVBNO KLEPARSTVO

KLEPARSTVO IN 
IZOLACIJSKA MONTAŽA

JOŽE PIRNAT
3305 Vransko, Prapreče 20 

Telefon - Telefax: 063/725-124

Foto: T. T.

nam pri ureditvi prireditvenih 
prostorov in pri izdaji knjige 
pomagali občina Žalec, KS 
Vransko, Zavod za spremljeval
ne dejavnosti in drugi sponzorji, 
za kar se jim najlepše zahva
ljujemo.

Načrtovali smo sicer, da bo 
knjiga izšla ob proslavi, vendar 
je zatajila tiskarna Cetis, ki nam 
je obljubila, da bo knjigo 
natisnila do dogovorjenega roka, 
pa potem tega ni izpolnila. 
Celotna predstavitev je bila 
odlična, manjkala pa je knjiga, 
ki je izšla šele kasneje. Knjiga 
je sicer zelo kvalitetna, vendar 
bi nekako sodila k proslavi ob 
odkritju spominske plošče La- 
voslavu Schwentnerju.

Na naši šoli letos prvič 
izvajamo inovacijski projekt, ki 
ga je razpisal Zavod Republike 
Slovenije za šolstvo in šport pod 
naslovom Uvajanje sodobnih 
oblik pouka. Projekt vodita 
Marija Zajec in Branko Šketa.

Na kulturnem področju bi 
rada omenila tudi naš pevski 
zbor, ki se je letos na občinski 
reviji izjemno dobro izkazal in 
bo nastopal v Smeltu na državni 
prireditvi Upanje 2000. Kulturni 
delavci na naši šoli - to so 
likovnik, slavist in knjižnjičar -

zelo dobro sodelujejo med 
seboj, kar se pozna tudi na 
rezultatih.

Močno izstopa tudi športna 
dejavnost. Pogosto se uvrstimo 
na regijska in republiška tekmo
vanja, znotraj občinskih tekmo
vanj pa dosegamo zelo^ visoke 
rezultate. Edini poleg OŠ Žalec 
imamo šolsko košarkaško ligo, 
nad katero so poleg učencev 
navdušeni tudi starši. 70 
odstotkov naših učencev je 
namreč vozačev, starši pa so jih 
pripravljeni tudi popoldan voziti 
na treninge. Pravkar je na šoli 
potekalo četrtfinale košarkaške
ga festivala, pripravili smo tudi 
občinsko srečanje in tekmovanje 
mladih tehnikov, organizirali pa 
bomo tudi regijsko, ki bo 23. 
maja 1996.

Takoj ko sem prišla na to 
šolo, sem naredila elaborat 
potreb, saj je šola premajhna 
tako glede učilnic kot glede 
telovadnice. Za novo telovadni
co smo naredili projektni 
osnutek, Ministrstvo za šolstvo 
pa zdaj proučuje naše potrebe 
po prostorih. Naša šola je 
namreč skoraj polovico prema
jhna za naših 340 učencev. K 
nam pa prihaja še 60 učencev

Savinjske
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iz podružnične osnovne šole 
Tabor.«
»Znano je, da imate v šoli 
problem s prostorom in da 
imajo nekateri šolarji pouk v 
stari šoli. Ali so se na tem 
področju stvari kaj 
premaknile?«

»Res vlada v naši šoli izredna 
stiska. Ko sem prišla sem, sem 
morala najprej urediti gardero
bo, ki je bila prej kar na 
hodniku. Del tega smo rešili z 
garderobnimi omarami na 
hodniku.

Drugi akutni primer so 
sanitarije. Te smo lani sicer 
uredili z občinsko pomočjo, še 
vedno pa je problem, da so 
samo ene sanitarije za celo šolo. 
Nekoč smo imeli v zgornjem 
nadstropju sanitarije, vendar so 
tam zaradi prostorske stiske 
uredili arhiv. Nato je nastala še 
hujša prostorska stiska, ker je 
bilo treba urediti računalniško 
učilnico. Zato so dali arhiv na 
hodnik, česar po zakonu o 
varovanju podatkov ne bi smeli.

Tudi nimamo specilanih 
učilnic. Kemijo in fiziko 
poučujemo v eni učilnici, vse 
kemikalije pa so bile spravljene 
v omarah, dostopnih otrokom. 
V banki smo izprosili stare 
ognjevarne predalnike, ki smo 
jih prebarvali in vanje varno 
spravili kemikalije. Biologija in 
gospodinjstvo se tudi poučujeta 
v eni učilnici. Za pouk 
slovenščine imamo samo eno 
učilnico, čeprav imamo tri 
učitelje. Ni dovolj kabinetov, 
razmere za delo niso ustrezne. 
Zelo slabo je opremljena 
tehnična učilnica.

Najbolj problematično je, da 
nam letos manjka ena učilnica, 
septembra pa nam bosta man
jkali dve, saj bomo izjemoma 
imeli tri šeste razrede. Pouk 
nekaterih predmetov se izvaja 
v šolski knjižnjici, kjer pa niso 
ustrezne razmere za poučevanje.

Popoln elaborat potreb po 
učilnicah sem predložila občini, 
vendar se nekaj časa ni nič 
premaknilo. Zdaj pa smo le 
dobili odgovor: občina predlaga, 
da bi dve učinici uredili na 
podstrešju šole. To sem si tudi 
sama že ves čas želela, saj 
imamo tri učilnice še vedno v 
stari šoli. Občina je sicer sprva 
predlagala, da bi prostore 
uredili v tej stari stavbi, s čimer 
se v naši krajevni skupnosti 
nismo strinjali, saj morajo 
učenci tja hoditi čez cesto in 
se je že zgodila prometna 
nesreča. Poleg tega je tudi v 
prostorih KS velika stiska, saj 
so že sedaj tam tri učilnice in 
vrtec. Kasneje smo se dogovo
rili, da bomo dve dodatni 
učilnici še v teh poletnih 
počitnicah uredili na našem 
podstrešju, za kar sem občini 
res hvaležna.

Moram povedati, da sem imela 
veliko podporo v krajevni 
skupnosti Vransko in razume
vanje v žalski občini. Poleg tega 
sem se tudi sama kot ravna
teljica veliko angažirala za 
rešitev teh problemov.

Z novo zakonodajo bomo 
potrebovali še več prostorov. 
Potrebujemo učilnico za prvi 
razred, ker bo uvedena devet
letka. Od šestega do devetega 
razreda pa potrebujemo dve 
novi učilnici zaradi nivojskega 
pouka. Zato je predlagano, da 
staro telovadnico prezidamo v 
učilnice, novo telovadnico pa bi 
dogradili ob šoli. Tako bi rešili 
tudi problem zaradi premajhne 
telovadnice. Ker so v kraju 
potrebe po športnem objektu, 
se bodo morda krajani vključili 
s samoprispevkom.«
»Kako pa ocenjujete 
spremebne v šolstvu?«

»Prve spremebne po prejšnjem 
sistemu so bile zelo dobrodošle. 
Sistem je prej omejeval učitelje, 
da niso mogli biti ustvarjalni. 
Vse je bilo predpisano, vsebine

/"
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SODARSTVO
UČAKAR

Vam nudi:
- hrastove sode od 30 do 30001 

- kadi in cvetlične kadice 
- darilni sodi ob praznovanjih

Prodaja tudi na več čekov!
Učakar

3305 Vransko 5 
tel.: 063/725-050

prenatrpane, učenci niso mogli 
samostojno delati. Nekateri 
učitelji so želeli imeti vse 
predpisano, drugi pa niso imeli 
možnosti znotraj prenatrpanega 
učnega načrta izraziti svoje 
lastne ustvarjalnosti in ustvarjal
nosti učencev. Ravno samotojno 
delo učencev je zelo dobro
došlo. Moram pa reči, da 
zahteva nov sistem mnogo večjo 
odgovornost vsakega učitelja.

Z novo zakonodajo se bo 
sistem uredil, in bodo učitelji 
bolj sproščeni. Vendar bo to 
potekalo postopoma. Mislim, da 
gredo spremembe v šolstvu v 
pravo smer, vendar bodo spre
membe težke. Do leta 2000 bo 
ostalo še precej starega, hkrati 
pa se bodo uvajale novosti iz 
nove šolske zakonodaje. Pohva
liti pa moram dejstvo, da imajo 
tudi učitelji zdaj nekaj besede 
pri ustvarjanju učnega programa 
in jim je na voljo mnogo več 
različnih materialov.

Uvajanje religije v šole je 
spolitizirano. Mislim, da bi se 
poučevanje te vsebine dalo 
vplesti v različne predmete, kot 
so zgodovina, zemljepis in 
podobno. Kvalitetno poučevanje 
tega predmeta bo zdaj odvisno 
od posameznega učitelja.

Največ pomislekov pa imajo 
starši glede nivojskega pouka. 
Če bo nivojski pouk urejen 
tako, da bodo učenci vzpodbu
jani za uvrstitev v višjo skupino, 
bo to dobro, če pa jim bo 
kategorizacija v nižjo skupina 
že takoj na začetku pobrala 
voljo za delo, bo to gotovo

slabo. Po mojem mnenju je 
bistvo uspeha v samozavesti 
oziroma v tem, kakšno ima 
učenec lastno mnenje o svojih 
sposobnostih.

Nova zakonodaja uvaja tudi 
zasebne šole. Mislim, da je to 
sicer prav, vendar je slabo, da 
bodo le učenci iz premožnejših 
družin prišli v zasebne šole. 
Nekateri učenci bodo torej 
zaradi pomanjakanja denarja že 
vnaprej diskriminirani.«
»Kakšno pa je vaše mnenje o 
stavki učiteljev?«

»Celoten sistem za negospo
darstvo bi moral biti usklajen. 
Stavka je bila opozorilna, blaga 
in organizirana še pred 
zaključnim ocenjevalnim obdob
jem. Starše smo obvestili, na 
šoli pa smo se med stavko 
učitelji lahko dobro pogovorili 
o vsem potrebnem, za kar 
drugače ni časa. Obljubljeno 
nam je bilo, da bo prišlo do 
poenotenja znotraj negospodar
stva. Učitelji ne zahtevamo 
visokih plač, nočemo pa 
zaostajati za drugimi panogami.

Vedeti moramo, da smo 
šolniki visoko izobraženi ljudje, 
vsaka družba, ki ne vlaga v 
izobraževanje, pa ima zaradi 
tega dolgoročne posledice. Mi
slim, da pri nas premalo cenimo 
znanje. Sicer je viden napredek, 
ki pa se ne more zgoditi čez 
noč. Sama sem optimistka in 
upam, da bo naša družba 
spoznala, da je v znanju naša 
edina pot v prihodnost.«

NATAŠA VERK

GLAS Savinjske



ANKETAStran 18 22. maj 1996, Št. 30

ANKETA O STAVKI 
ŠOLNIKOV
V torek, 7. maja, so slovenski šolniki za nekaj šolskih ur 
prekinili s svojim delom. Občane Žalca smo vprašali, ali se z 
njihovo stavko strinjajo in ali jih moti, da so se šolniki za 
stavko odločili v času, ko se nezadržno bližajo zaključni izpiti 
in matura.

ANDREJ STINIČ, Žalec: »Ker 
se nisem zanimal za to, ne vem, 
kakšne so zahteve učiteljev. Zato 
tudi ne bi mogel reči, ali so se 
za to odločili ob primernem času 
ali ne. Mislim pa, da stavka 
šolnikov z zdravniško stavko 
nima posebne zveze.«

MARJETA TURK, Grobeljno: 
»O stavki šolnikov nisem dosti 
razmišljala. Po eni strani imajo 
prav, saj se tudi drugi borijo za 
svoje plače in se lahko tudi 
šolniki. Za otroke ni dobro, da 
je do te stavke prišlo, vendar 
šolniki pač ne morejo stavkati na 
drugačen način.«

DARKO ŠOLINC; Celje: »Ne 
strinjam se s časom njihove 
stavke. Ne odobravam, da sta
vkajo pred maturo. Čas njihove 
stavke res ni primemo izbran.«

PETER KRUŠIČ, Žalec: »V 
redu je, da nimamo šole.«

NADJA LES, Vransko: »Jaz se 
s tem in sploh z ničemer ne 
obremenjujem.«

KARLI KOLAR Žalec: »Mislim, 
da imajo šolniki premalo plače 
glede na to, da imajo sedmo 
stopnjo izobrazbe. Prekinitev 
pouka je v bistvu edini način, 
na katerega lahko stavkajo, saj 
drugače informacije o njihovih 
zahtevah ne bi prišle do nas. 
Zdravniki so tudi stavkali med 
svojim delovnim časom.«

STANE NOVAK, Gotovlje: 
»Podpiram stavko, ker na naših 
otrocih temelji naša prihodnost 
in uspešnost. Ce bodo otroci 
dobro izobraženi, bomo tudi mi

lahko v mim preživljali naša 
upokojenska leta.«

MILAN ZUPANC, Žalec: »O 
tem nisem kaj dosti razmišljal, 
ker nimam šoloobveznih otrok. 
Vsak se bori zase, od kod bodo 
jemali, se pa ne ve. Mislim pa, 
da ni prav, da stavkajo zdaj, ko 
se približuje matura.«

FRANC KOREL Rečica ob 
Savinji: »Sploh se nisem zanimal 
za to in sploh nisem vedel, da 
stavkajo.«

ALJA in POLONA ROTAR
Žalec: »V redu je, da ni šole.«

TALIJA M.

mi mm uni vw mmnsjif*
Za nakup vozil Volksvvagen in Audi,

Vam nudimo najugodnejše pogoje financiranja

LEASING IN KREDIT ZA 
NOVA IN RABLJENA VOZILA.

# pestra izbira rabljenih vozil - tudi na kredit #

Vaš Audi in Volksvvagen partner.

Savinjske
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VOLVO S40 - SEVERNI VETER
V prejšnjih dneh se je na slovenskem trgu zgodila še ena 

predstavitev novega avtomobilskega modela. Volvo je predstavil 
svoj novi model S40, s katerim se poslavlja od svojih dobro 
prepoznavnih linij. S tem modelom je Volvo začrtal novo pot v 
razvoju limuzin v višjem srednjem razredu. Po velikosti, opremi 
in zmogljivostih se ta avto primerja predvsem z Audijem A4, 
Oplovo Vectro in Peugeotom 406.

Švedski oblikovalci so prepričani, da bo Volvo S40 tudi tržna 
uspešnica. Letos naj bi izdelali okoli 60.000 teh vozil, v naslednjem 
letu pa želijo to število podvojiti. Avto z merami 448 cm v 
dolžino, 172 cm v širino in 139 cm v višino se po karoserijskih 
podobah razlikuje od dosedanjih Volvov, vendar je tudi pri tem 
modelu varnost prvi adut. Zgradba karoserije je trdna in toga 
hkrati, kar pripomore k večji varnosti, za kar skrbi sistem SIPS 
(ta ob trčenju razporedi uničujočo energijo v dno vozila) in 
serijsko vgrajeni bočni blazini (vgrajeni sta v naslonjali sedeža). 
SIPS in stranski zračni blazini za 35 % zmanjšata verjetnost 
težjih poškodb zaradi stranskega trčenja. Vsi modeli so opremljeni 
tudi z sistemom proti zdrsavanju pogonskih koles - DSA in 
sistemom proti blokiranju zavor - ABS. Volvo S40 poganjata 
modularna štirivaljna motorja iz lahke zlitine: 1.8 l motor s 
115 konjskimi močmi ter 2.0 l motor s 137 konjskimi močmi. 
Oba motorja sta bencinska, v bodočnosti pa proizvajalec obljublja 
še 1.9 l turbo dieselski motor z 90 konjskimi močmi in tudi 
bencinski agregat s turbinskim polnilnikom. 2.0 l motor s svojimi 
137 KM doseže na cesti končno hitrost 210 km/h, do 100 km 
pa pospeši v 9.3 sekunde. Avtomobila, ki sta na trgu, ponujata 
na izbiro dva menjalnika - ročni petstopenjski in štiristopenjski 
avtomatični. Tudi notranjost avtomobila je popolnoma 
ergonomično oblikovana. Zdelo se vam bo samoumevno, da so 
stikala točno tam, kjer morajo biti. Vsak kupec pa bo lahko 
notranjo opremo izbiral po lastnem okusu. Za zadnjo klop lahko 
naročite posebne zložljive otroške sedeže, ki otrokom med tretjim 
in desetim letom starosti omogočajo dovolj visoko sedenje za 
pravilno uporabo varnostnega pasu in naslonjala za glavo. Novi 
avto krasi tudi velik prtljažni prostor, ki je pri Volvu že dobro

PEUGEOT TOREJ
POOBLAŠČENI PRODAJALEC CELOTNEGA PROGRAMA 
Osebni in dostavni avtomobili ter skuterji!
akcuska ponudba

P - 306 profil 1,6
(2x AIR BAG, SERVO VOLAN in 
OSTALA DODATNA OPREMA)
TOREJ d.o.o., PAKA 40a, 3320 VELENJE

poznana stalnica, če pa vam kljub temu zmanjka prostora, lahko 
podrete zadnja sedeža in preganete naprej še naslonjalo 
sopotnikovega sedeža in dobite kar neverjetnih 2.7 m dolžine 
prtljažnega prostora. Novi Volvo je tudi prvi evropski avto s 
serijsko vgrajenimi štirimi bočnimi pozicijskimi lučmi. Saj veste, 
biti viden, pomeni biti varen. Pri Volvu niso pozabili tudi na 
ekologijo. Več kot 90 % Volva S40 je mogoče uporabiti za 
kasnejšo reciklažo, kar je več kot drugi evropski avtomobilski 
proizvajalci predvidevajo za leto 2002. Torej, kupci, odločitev je 
vaša!

Z otvoritve novega prodajnega centra Volvo v Levcu. Foto: S.

GRADBENI MATERIAL IN STAVBNO 
POHIŠTVO CELJE 

Medlog 18, Tel.: 451-515, 471-944 
Fax.: 471-320

Odprto: vsak dan od 7.00 - 19.00 
sobota od 7.00 - 12.00 

Vse za gradnjo, adaptacijo in opremo vaše hiše na enem mestu.

VELIKA POMLADANSKA PONUDBA!
LESENI DEKORATIVNI ELEMENTI 

RAZLIČNIH OBLIK IN VELIKOSTI ZA:

*£> OGRAJE 
*£> BALKONE
GOSTINSKE LOKALE 

sč> STENE ZA VZPENJALKE in 
až> VRTNE PERGOLE

H MY
PROGRAM - RAZREZ VSEH VRST 
MIZARSKIH PLOŠČ IN KUHINJSKIH 
PULTOV.

APNO e OKNA
CEMENT BALKONSKA, SOBNA,

KANADSKA TEGOLA GARAŽNA IN VHODNA VRATA

RAZPRODAJA
opuščenega programa kuhinjskih 

elementov "in front gorenje"
GOTOVINSKI POPUST- UGODNI KREDITNI POGOJI!

GLAS Savinjske
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ŽIVLJENJSKA POT - KARATE
V soboto, 11. maja, je Karate klub Žalec pripravil v telovadnici 
OŠ Žalec seminar na temo tehnika karateja in športne borbe. 
Seminarja se je udeležil tudi eden največjih mojstrov karateja na 
svetu Dušan Dačič, nosilec črnega pasu 6. dan. X njim smo se 
pogovorili.

Kdo ste, Dušan Dačič?
Sem mojster karateja, nosilec 

črnega pasu 6. dan WKF. V 
letu 1980 sem bil vice prvak 
sveta. Na svetovnih prvenstvih 
sem osvojil tri medalje, na 
evropskih pa sedemnajst. Odkar 
delam kot trener, so moji 
varovanci na evropskih in 
svetovnih prvenstvih osvojili 
okoli 100 medalj.
V Žalcu se udeležujete 
seminarja o tehniki karateja o 
športnih borbah. Je to vaš 
prvi stik z Žalskim karate 
klubom?

Ne, pred vojno sem že bil 
dvakrat tu. Drugače pa smo se 
prej srečevali na karate turnirjih 
in seminarjih v bivši Jugoslaviji. 
Predvsem mi je ostal v 
spominu Brane Cimperman, ki 
je bil že v mladih letih pravi 
mojster te veščine. Vojna je 
začasno prekinila kontakte med 
karate zvezami, sam pa sem v 
tem času za dve leti odšel v 
ZDA. Po vrnitvi pred enim 
letom sem treniral KK Idrija 
in tako smo ponovno navezali 
stike. V Žalec me je povabil 
organizator seminarja Karate

klub Žalec. Rad bi povedal, da 
sem bil prijetno presenečen 
nad znanjem in tehniko vaših 
karateistov.
Kako ocenjujete slovenski 
karate nekoč in danes?

Moram priznati, da je 
slovenski karate zelo napre
doval. Kolikor vem, imate tudi 
nosilca medalje z evropskega 
prvenstva. Moti me morda le 
to, da se pri vas pojavlja toliko 
privatnih šol, ki s svojimi 
programi odstopajo od linije 
VKF-a. S tem se zmanjšuje 
selekcija med samimi karateisti.
Kakšni so trendi v evropskem 
in svetovnem karateju?

V Evropi se trenutno najboljše 
dela v Franciji. Imajo najbolje 
organizirano karate zvezo, kar 
jim jamči tudi dobro 
organizirano delo in zelo srčne 
borce. Dokaz tega so tudi 
njihove osvojene kolajne v ne
davno zaključenem evropskem 
prvenstvu. Menim, da so Fran
cozi korak pred ostalimi. Kar 
zadeva tehniko, sodelujem z 
japonsko karate zvezo, ker še 
vedno gojijo najčistejšo teh
niko. V športnih borbah pa

sodelujem s Francozi. Trend 
karateja je v vrhunski tehniki, 
kar je pokazalo tudi nedavno 
zaključeno evropsko prvenstvo. 
Na njem so uspeli samo 
tehnično in fizično popolni bor
ci.
In kje je tu slovenski karate?

Nekaj vam še manjka na 
tehniki, predvsem pa bo treba 
vzdigniti borbeni duh vaših 
borcev. Lep primer, kako se je 
potrebno boriti za svojo do
movino in medaljo, je bil finalni 
boj na evropskem prvenstvu 
med Anglijo in Francijo. To je 
bil zagotovo najboljši in najlepši 
finale do sedaj. Če boste z 
nekaj obetavnimi borci kvali
tetno delali do svetovnega 
prvenstva, se lahko vpišete v 
seznam nosilcev medalj. Časa je 
še dovolj. Na evropskem 
prvenstvu sem opazil Matjaža 
Končino iz Žalca, ki se je zelo 
kvalitetno in dobro boril. V tem 
fantu je vsekakor velik poten
cial.
Koliko treninga potrebujej 
dober karate borec?

Danes je potrebno trenirati 
dnevno vsaj tri do štiri ure 
oziroma 12-krat tedensko. 
Brez resnega in skoraj 
profesionalnega dela danes v 
karateju ni več uspeha.
Ste selektor in trener 
jugoslovanske reprezentance? 
Kakšen uspeh ste dosegli z njo?

Pred mesecem in pol sem 
prevzel treniranje reprezen
tance. Največ dela sem posvetil 
piljenju tehnike pri pionirjih in 
trenerjih. Na evropskem 
prvenstvu smo osvojili eno 
medaljo in imeli v moški in 
ženski konkurenci še po enega 
predstavnika v boju za medalje. 
Konkurenca na evropskem 
prvenstvu je bila zelo močna, 
saj je nastopalo 431 tekmoval
cev iz 36 držav. To je bilo do 
sedaj daleč najmočnejše prven
stvo. Na njem so uspeli samo 
zelo dobro pripravljeni borci.

Na svetovnem prvenstvu bomo 
gotovo konkurirali za najmanj 
dve medalji, saj imamo mlade 
borce, ki so željni dokazovanja 
in so se pripravljeni podrediti 
ostremu tempu treninga.
Kaj pa sojenje sodobnega 
karateja?

Sodniki so ravno tako kot 
karate napredovali. Na evrop
skem prvenstvu ni bilo večjih 
pripomb na samo sojenje ozi
roma sodniki niso bistveno 
vplivali na rezultate.

Sodelujete tudi z drugimi 
karate zvezami .po svetu?

Da, uspešno sodelujem s 
švicarsko karate zvezo, osvojili 
so tri medalje na evropskem 
prvenstvu, z Nemčijo, Make
donijo, precej časa pa sem 
preživel tudi_ v Ameriki. Danes 
sem tu, v Žalcu, ker so me 
povabili na seminar, kjer smo 
izpopolnjevali tehniko športnih 
borb. Z samim seminarjem sem 
zelo zadovoljen.
Izdali ste tudi knjigo 
MODERNI KARATE?

Knjiga vsebuje šest poglavij in 
je vodič v pripravi vsakega 
borca za športno borbo. V njej 
je opisana tehnična in fizična 
priprava karate borcev ter 
rekviziti, ki se za to uporabljajo. 
Skratka, v njej so zbrane moje 
izkušnje pri sodobni pripravi 
športnih karate borcev. V 
Ameriki sem tudi opravil tes
tiranja na univerzi, ki služijo 
uvajanju znanosti v šport. S 
temi testi smo poskusili dolo
čiti zahtevane fizične in metalne 
sposobnosti borca. Rezultati 
testov so tudi opisani v tej 
knjigi.
Bi nam za konec razložili 
razliko med vrstami borilnih 
športov ter razliko med 
borilnim in športim karatejem?

Borilne veščine izhajajo iz 
različnih predelov sveta. Tako 
se na Dalnjen vzhodu srečamo 
kar s štirimi prevladujočimi (za 
Evropejce) borilnimi veščina
mi. Taek-wan-do, kung fu, thai 
chi in karate. Karate izhaja iz 
Okinavve na Japonskem. Najprej 
je bil poznan samo kot borilna 
veščina, tekom let pa smo ga 
z nekaterimi spremembami 
naredili za pravo športno 
borilno veščino. Poglavitna 
razlika med borilnim in 
športnim karatejem je v udarcih 
(pri športnem karateju so 
določeni udarci prepovedani). 
Pri borilni veščini je glavni cilj 
z enim udarcem nasprotnika 
onesposobiti, pri športni borbi 
pa ga s svojo tehniko in taktiko 
prelisičiti in premagati. Razlika 
med zahodno in vzhodno 
filozofijo pa je v tem, da 80 
odstotkov problemov človek na 
Vzhodu poišče v sebi in jih tam 
tudi reši. Njihovo razmišljanje 
je v tem, kako biti boljši in 
karate je ena od veščin, ki jim 
to omogoča. Karate do - pot 
karateja.

Tekst in foto: S. J.

GLAS Savinjske
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FAMIS PODPIRA 
VRANSKI NOGOMET

Predsednik NK Famis 
Vransko Miran Farčhik
Od avgusta 1993 deluje na 

Vranskem nogometni klub, v 
njem pa štiri sekcije: mlajši dečki, 
starejši dečki, kadeti in članska 
ekipa. Mlajše sekcije vodita 
Marjan Štrumbelj in Primož 
Jelen, sicer pa ima nogometni 
klub na Vranskem novega 
trenerja Staneta Bevca. Mlajše 
sekcije dosegajo lepe rezultate, 
saj so pred kratkim na 
mednarodnem nogometnem 
turniiju v Avstriji dosegli prvo 
mesto.

Na Vranskem mislijo tudi na 
starejše ljubitelje nogometa, zato

bodo v poletnih mesecih 
organizirali nogometni turnir 
veteranov.

Članska ekipa pa si je za 
prihodnje leto zastavila cilj igrati 
v 3. slovenski ligi. Že letos so 
prišli do kvalifikacij za vstop v 3. 
slovensko nogometno ligo, vedno 
pa so prepričani, da jim bo v 
naslednji sezoni to tudi uspelo. V 
to je prepričano tudi podjetje 
FAMIS, d.o.o., iz Vranskega, ki 
je sponzor nogometnega kluba, 
lastnik Famisa Miran Farčnik pa 
predsednik kluba. S svojo 
finančno pomočjo je 
nogometašem pripomogel k 
lepim rezultatom, vranski 
nogometaši pa ponesejo ime 
Famisa po vsej celjski regiji tja 
do Rogaške Slatine in Šoštanja.

V nogometnem klubu Vransko 
si želijo pridobiti še nekaj dobrih 
igralcev nogometa in še bolj 
popularizirati ta šport na 
Vranskem.

Njihov cilj je tudi dokončna 
ureditev nogometnega igrišča, še 
posebej pa so izpostavili trud 
“ekonom šerifa”, ki skrbi za 
igrišče in opremo.

TALIJA M.

MEKO BLAGO tPOZAMENTERUAt MODNI DODA

V LEP! TRGOVINI S PRIJETNIM VZDUŠJEM VAM NUDIMO:
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velika izbira kvalitetnega 
spomladanskega blaga 
izbira blaga za birmanska 
oblačila
nova kolekcija blaga 
chanel vzorcev 
velika izbira svile 
mečkana viskoza 
mikrojibre vseh vrst 
enobarvne mikrofibre in viskoze 
vzorčaste mikrofibre in viskoze 
svilene rute
hlačne nogavice Lift up

Kvaliteto prodajamo poceni!
KUPRA, Savinjska cesta 31, ŽALEC
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PRIČAKUJEMO vas in se priporočamo v trgovini s prijetnim vzdušjem

KARDIOFITNESS

TRENING Z UTEŽMI
Trening z utežmi, v kateri koli 

obliki, predstavlja dopolnitev ae
robne aktivnosti v smislu učin
kov, ki jih ima za telesno 
pripravljenost kot tudi za zdravje 
kardiovaskularnega sistema, 
mišičnega tkiva, okostja ter za 
celovito psijološko počutje.

Razen tega, da krepi mišično 
moč in vzdržljivost, trening z 
utežmi razvija in ohranja vitko 
postavo. Pomen mišic je v tem, 
da porabijo bistveno več kalorij 
kot ostala tkiva v telesu. Torej, 
če povečate mišično maso, s tem 
povečate tudi število kalorij, ki 
jih telo porabi v vsakem trenutku 
dneva, ne le med vadbo temveč 
tudi pri delu, zabavi in celo med 
spanjem.

KOLIKO? KAKO 
POGOSTO?

ACSM priporoča vsaj dva tre
ninga na teden v okviru katerih

obremenjujete osnovne skupine 
mišic v vašem telesu. Idealen sis
tem predpostavlja dva dni 
počitka po vsakem treningu. Iz
vajati je potrebno vsaj eno serijo 
vaj, ki jo sestavlja kontinuiran niz 
ponovitev. Če dopuščata čas in 
energija je potrebno nadaljevati 
do treh serij. Uporabiti je 
potrebno dobolj obremenitve 
tako, da se doseže ustrezen 
učinek izčrpanosti mišic na koncu 
vsake serije. Vmes je potreben 
počitek v trajanju 2 - 3 minute.

Zapomnite si, tako kot pri ae
robni vadbi je tudi tu cilj, da 
uživate in ne, da se uničujete. 
Poizkusite doseči napredek glede 
obremenitve, toda potrebno je 
vedeti, da je bolj pomembna 
vztrajnost. Prisluhniti je potrebno 
svojemu telesu in ostati znotraj 
meja prijetnega. Nikoli ni 
potrebno pretiravati in napredek 
bo sledil.

HMEZAD KMETIJSKA ZADRUGA TABOR 
VAM V SVOJI KMETIJSKI IN ŽIVILSKI 
PRESKRBI NUDI:
GRADBENI MATERIAL - CEMENT ŽE OD 630,00 SIT DALJE, 
APNO, ZIDNE OPEKE, SIPOREKS, STREŠNO OPEKO 
VINKOVCI 89,00 SIT/KOS, BITUMENSKO KRITINO,
KMETIJSKO IN VRTNO ORODJE
TELEVIZOR GORENJE S TELETEKSTOM ŽE ZA 48.510,00 SIT 
PRALNI IN SUŠILNI STROJ GORENJE 
V KOMPLETU ŽE ZA 92.000 SIT
DRUGE GOPODINJSKE APARATE Z MOŽNOSTJO PLAČILA 
S ČEKI NA TRI MESECE BREZOBRESTNO.
OD W OD 0 OD OJ) W OD 0 0 OP 0 W ČD OD OD 0 0 0 OD 0 OJ)
AKCIJSKA PRODAJA: PERSIL 3,6 KG PO 970,00 SIT

GLA Savinjske
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SREČANJE IN TEKMOVANJE 
MLADIH TEHNIKOV

Včeraj je bilo na naši šoli zelo 
živahno. V poznih dopoldanskih 
urah so se zbrale ekipe različnih 
šol na štirinajstem srečanju 
mladih tehnikov žalske občine. 
Mentorji so preverili, če so 
njihovi učenci prijavljeni, imeli pa 
so možnost še koga dodatno 
prijaviti. Po prijavi 84 tekmoval
cev so učenci v avli naše šole 
oblikovali razstavo. Potem so 
odšli učenci z mentorji v 
telovadnico ter si ogledali kratek 
kulturni program, nad katerim so 
bili zelo navdušeni, posebej nad 
našimi pevkami Klaro, Anjo in 
Klavdijo. Po programu so učenci 
naše šole tekmovalce popeljali do 
prostorov, kjer je potekalo 
tekmovanje.

Učenci so tekmovali v 13 
panogah. Tekmovanje je poteka
lo gladko, če izvzamemo močan 
veter, saj so tekmovalci v panogi 
rakete in raketoplani morali 
tekmovanje izvesti na letališču v 
Levcu. Zal tekmovalcem nismo 
mogli omogočiti tudi tekmovanja 
s čolni, saj nimamo dovolj 
velikega bazena, zato so se 
odpeljali v kopališče Golovec v 
Celju. Tekmovanje je potekalo 
zelo umirjeno, saj je bilo za vse 
lepo poskrbljeno. Vsako panogo 
je nadzorovala komisija treh 
učiteljev, ki je skrbela za 
pravilnost tekmovanja. Tekmo
valci so se pri nas počutili 
odlično, kar so sami povedali. 
Bili so navdušeni nad progra
mom in našo okolico, saj res 
živimo v malem, a lepem kraju.

In kdo je zmagal v posameznih 
panogah?

a) Predstavitev in zagovor 
uporabnih računalniških progra
mov: Iztok Pižom, OŠ Polzela

MOJA SOŠOLKA
Črnolaso deklico - mojo sošolko 

in dobro prijateljico - boste 
spoznali le, če si boste vzeli čas 
in prebrali naslednje:

Prihaja iz hribovske vasice, kot 
jaz, in obe govoriva bolj po 
domače. Lase ima venomer spete 
v čop, jaz pa hočem, da ima 
spuščene. Kadar ji segajo čez 
ramena, se mi zdi, da je lepša. 
Doma ima računalnik, zato je 
spretna z njim. Veliko časa 
preživi ob svojem psičku Pikiju, 
ki jo zelo rad grize in praska. V 
šolo se pripelje z avtobusom. 
Najraje sedi na sprednjem 
sedežu, da lahko gleda cesto in 
okolico, ki hitro drvi mimo. Tudi

b) Tekmovanje z ladijskirni 
modeli MČ: Ivica Gregur, OŠ 
Žalec

c) Tekmovanje s prostoletečimi 
jadralnimi modeli: Tadej Kokol, 
OŠ Griže in Matic Poznič, OS 
Vransko

d) Tekmovanje avtomobilov na 
električni pogon: Tomaž Lipov
šek, OŠ Vransko

e) Raziskovalno proučevalna 
naloga (ekologija): Vesna Korun 
in Saška Valenak, OŠ Prebold

f) Predstavitev in zagovor nalog 
in konstrukcij iz elektrotehnike, 
elektronikev in robotike: Andrej 
Kumer, OŠ Prebold in Darko 
Kolareic, OŠ Griže

g) Tekmovanje z modelarskimi 
zmaji: Mirjana Piki, OŠ Vransko

h) Tekmovanje z modeli raket s
padalom: Vid Podpečan, OŠ
Braslovče

i) Tekmovanje zv raketoplani: 
Grega Pečovnik: OŠ Vransko
j) Izdelava izdelka iz lesa z 

uporabo elektrike: Samo Likar in 
Dalibor Petrinjak, OŠ Šempeter

k) Izdelava tehnične in 
tehnološke dokumentacije s 
programom CADDY JUNIOR: 
Matija Turnšek, OŠ Griže

l) Ogled proizvodnjega procesa
in sestavljanje konstrukcij iz 
zbirke Ficher tehnik: Tomi
Laptoš, OŠ Žalec.

Prav je, da povemo, da je 
mentor vseh panog na šoli ga. 
Zvonka Cencelj, ki je vodila in 
vzpodbujala učence ter tudi 
organizirala to tekmovanje na 
naši šoli. Pri pripravi in izvedbi 
tekmovanja pa smo sodelovali 
prav vsi, od učencev, učiteljev in 
drugih delavcev na šoli.

NIKO BERGANT in TOMAŽ 
GRABNAR, 8.a

MIRJANA PIKL, 5.a
OŠ Vransko

jaz rada prisedem k njej. Od 
mene je malo mlajša, ampak po 
srcu velika. Sva dobri prijateljici. 
Včasih se spreva, pa sva si čez 
nekaj minut že dobri.

Njena posebnost, ki je vredna 
omembe, je ta, da ko se nasmeji, 
se ji na licu naredita dve jamici. 
Če jo takšno na hitro pogledaš, 
se zdi, da je palček. Prav zato jo 
včasih pokličem palček. Ko to 
zasliši, si pokrije obraz z rokami.

To je moja prijateljica iz 7.a. 
Upam, da veste katera.

Emica Ožir, 7.a

OŠ Vere Šlander, POLZELA

DRUŽINA - KAJ JE TO?
To so oče in mati ter njuni 
otroci, pa tudi dedek in babica, 
teta in stric. Koliko nas je, ni 
pomembno. Važno je le, da se 
imamo radi, da se spoštujemo. 
Torej družina je nekaj lepega, 
pa naj bo velika ali mala. 
TJAŠA PUNGARTNIK, 1. 
razred, OŠ Vransko
JAZ - MAMICA
Jaz bom dobra mamica. Imela 
bom manj otrok. Hodila bom v 
službo. Po poklicu bom 
cvetličarka. Imela bom veliko 
rožic. Domov bom hodila ob 
treh. Potem bom pomagala 
otrokoma. Ime jima bo Meta in 
Brina. Ko bosta veliki, jima 
bom pomagala pri nalogah. 
JERNEJA ZUPANČIČ, 1. 
razred, OŠ Vransko
JAZ - OČKA
V službi bom policaj. Ko bom 
očka, bom peljal otroka na 
sprehod. In bom strog. Kregal 
jih bom, če bodo prijemali 
avtomobile.
MATIC GERČAR, I. razred 
OŠ Vransko
JAZ - MAMICA
Ko bom velika, bom šivilja. 
Imela bom kužka in mačko. 
Želim si imeti rože. Ko bom 
velika, bom pomagala otrokom 
pri nalogah.
VERONIKA CESTNIK, I. 
razred, OŠ Vransko
FINA DRUŽINA
Naša družina 
je super in fina.
Naša družina je ena rastlina, 
vesela in srečna, edina.
Tole je fina naša družina: 
ati in mami, Tadeja, Jasmina. 
Zraven pa sta še dedi in babi,

mucek naš Miško, ki mlekca 
rabi.
TADEJA GRŽINA 
OŠ Vransko

NAŠ NEJC

Kadar mamica je v službi, 
Tadej je z malim Nejcem v 
družbi.
Ati leta naokrog, 
išče Nejca vsepovsod.
TADEJ DRČA 
OŠ Vransko

MOJ OČKA

Moj očka je junak, 
ker vozi tovornjak, 
ki drvi čez hrib in plan, 
da pride v Ankaran.
ANA LESKOVŠEK 
OŠ Vransko

MOJA DRUŽINA

Očka Mirko v službo hodi 
in ne nosi vse po zadnji modi. 
Meni včasih kaj prinese, 
pa čeprav račun veliko znese. 
Tudi mami hodi v službo, 
saj ima tam dobro družbo. 
Včasih okusno nam pecivo 
speče,
a prav nikoli ga vstran ne 
meče.
Starejši brat osmi razred 
obiskuje
in veliko raziskuje.
Njega trma se drži, 
zato me včasih razjezi.
V družini najmlajši sem jaz, 
a kljub temu imam vesel 
obraz-

Večkrat bratu ponagajam * 

in v šolo rad zahajam.

PETER CAFUTA, 4. razred 

OŠ Vransko

Šlander Polzela v četrtek, 23.95.1996, ob 17. uri 
dobrodelni koncert Imejmo se radi.

Nastopali bodo:
- Marko Galič,
- Vlado Cverle,
- Zasedba godal Glasbene šole Žalec,
- duo Primavera,
- otroški in mladinski pevski zbor ter plesna 

skupina OŠ
Polzela

Glavni pokrovitelj koncerta je studio Jaka.
Zbrani denar bodo namenili otroškemu oddelku 
celjske bolnišnice za nakup ultrazvočnega aparata.
_____________________________ Vabljeni!

GLAS Savinjshe
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Naša novinarka Dominika Sambolič je na 
polletnem izpopolnjevanju v Veliki Britaniji, 
odkoder se nam oglaša s svojimi pismi.______

HELLO IZ 
LONDONA!
Danes sem se odločila za obisk cerkva, za 
katere lahko rečem, da so nekatere prav 
veličastno velike, vendar jim v Veliki Britaniji 

manjka tisti pridih slovesnosti, ki ga občutiš na primer v cerkvah 
v Franciji, na Malti ali v Italiji.
Cerkev Sv. Bartholomewa Velikega je v zadnjem času še posebej 
znana, saj so v njej delno snemali film Štiri poroke in pogreb. 
To je delno romanska cerkev iz 12. stoletja, v njej pa so pokopani 
predvsem veljaki od 18. stoletja dalje. Cerkev je nekoliko 
odmaknjena od ceste, precej majhna in jo je težko najti, čeprav 
je pot označena že od postaje podzemne železnice naprej. 
Katedrala sv. Pavla pa je prav obratno ogromna. Pa kljub temu 
ni prav nič posebnega. Tu naj bi krščanstvo učili že pred več kot 
tisoč leti, ampak v cerkvi so v glavnem spomeniki in nagrobni 
kipi raznih admiralov iz vojn zadnjih 200 ali 300 let. V cerkvi ni 
nič pretresljivo zanimivega, čeprav je s svojimi raznolikimi kipi kar

lepa. V njej je tudi oddelek s slikami sprejema kraljeve družine. 
Izvedela sem, da naj bi bila zelo znana tudi cerkev sv. Pankracija. 
Peljala sem se do postaje Kings Cross - St. Pancras, vendar tam 
ni imel nihče pojma o kakšni cerkvi, pa čeprav se po njej celo 
imenuje postaja podzemne železnice. Od Londončanov nisem 
izvedela nič uporabnega, razen da so me res zelo prijazno pošiljali 
v različne smeri. Končno sem naletela na nekega turista iz Cipra, 
ki je privlekel na dan londonski zemljevid in sva po njem poiskal 
pravo pot. Ko sem po petnajstih minutah hoje cerkev končno 
našla, sem ugotovila, da je zelo majhna, vendar zanimiva, saj daje 
občutek starinskosti. Obdaja jo parku podobno pokopališče z 
grobnicami. Je pa le kakih 10 metrov oddaljena od zelo prometne 
ceste, vendar povsem zapuščena.
Zdaj pa še nekaj zanimivosti iz življenja Londončanov. Nasmejala 
sem se in se počutila malo bližje domu, ko sem v neki trgovini 
našla Paloma robčke. In ko sem že pri robčkih, naj opišem še 
tukajšnje bolnišnice. Ker nameravam v Londonu ostati šest mesecev, 
sem morala opraviti zdravniški pregled. Pri tem sem ugotovila, da 
je osebje v bolnišnicah izredno prijazno, čakalne dobe pa praktično 
ni. Za pregled se prijaviš po telefonu in sprejmejo te že naslednji 
dan, na pregled pa ti ni treba čakati več kot nekaj minut. Rezultate 
pregleda ti pošljejo na dom. Sicer pa tukaj zdravstveno osebje 
redno spremlja razvoj otrok, opravljajo razne meritve in jih redno 
kličejo na preglede.
Za konec pa še čisto majhna zanimivost: v Londonu na tekočih 
stopnicah piše »stoj na levi« ali »stoj na desni«, to pa zato, ker 
imajo ljudje navado teči po stopnicah in bi jim bili sicer pri miru 
stoječi ljudje v napoto.

DOMINIOUE

SABRINA
Svojo mladost je Sabrina Fairchild (Juba Ormond) preživljala na 

drevesu, oprezajoč za družino Larrabee. Čeprav je bila šoferjeva 
hčerka na njhovem razkošnem posestvu na L^ng Islandu, je vedno 
skrbno sknta za mogoemmr drevesnimi vejami dobro poznala prav 
vsakega pod seboj:

Maude Larrabee (Nancy Marchand) je sodobna matriarhija 
družinskega podjetja Larrabee; Linus Larrabbe (Hamson Ford) je 
resni starejši sin, ki je družinsko podjetje uspešno razširil v eno 
največjih svetovnih firm na področju komunikacije; in David (Greg 
Kinnear) je privlačen, lahkomiseln Larrabee, ki je središče 
Sabrininega sveta. Vse dokler je ne pošljejo v Pariz...

Po dveh letih službe v pariški redakciji revije Vogue se Sabrina 
vrača na posestvo Larrabeejevih. Medtem se je razcvetela v prikupno 
in prefinjeno mlado žensko, ki je v napoto pri sklepanju milijonskega 
posla.

Pod režisersko taktirko Sydneyja Pollacka so v filmu SABRINA 
nastopili Harrison Ford, Julia Ormond in Gred Kinnear. Gre za 
sodobno pravljico o umetnosti ljubezni in umetnosti sklepanja poslov. 
Gre za posodobljeno inačico filma iz leta 1954 režiserja Billyja 
Wildeija. Producenta sta bila Scott Rudin in Sydney Pollack. Ronald 
Schwary in Lindsay Doran sta bila izvršna producenta. Scenarij sta 
po scenariju Billyja Wildeija, Samuela Taylor)a in Ernesta Lehmana 
posodobila Barbara Benedek in David Rayfield. Izvirni scenarij je 
nastal po igri Samuela Tavlorja SABRINA FAIR.

TURISTIČNA AGENCIJA "SVIT
(v prostorih Hmezada na Vranskem 59)

AKTUALNA PONUDBA:
IZLET V GARDALANG 

Cena: 5.700,00 SIT

Poleg tega Vam nudimo:
organizacijo in vodenje izletov 
počitniške aranžmaje 
daljša potovanja 
turistične informacije 
sindikalni, maturantski ter 
skupinski izleti po naročilu

VSEM, KI POTUJETE ALI ODHAJATE 
NA POČITNICE IN KI ŽELITE V MIRU 
RAZMISLITI O MNOŽICI RAZLIČNIH 

PONUDB NUDIMO DODATNO UGODNOST:

PRIDEMO K VAM NA DOM IN VAM 
PREDSTAVIMO RAZLIČNE PONUDBE 

POTOVANJ IN LETOVANJ.

POSEBNA PONUDBA:
fotokopiranje in prepisovanje tekstov

Vabimo Vas v naše poslovne prostore, kjer se boste 
seznanili s potovanji s pomočjo novega kataloga 

turistične agencije SVIT

(IL Savinjske
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GREMO GA ŽURAT!
Kaj je lepšega, kot da se v 

soboto odpraviš na dober žur. 
Teh je sicer bolj malo, ampak 
včasih se pa le dogajajo.

No, in ko potem zvečer sediš v 
dobri družbi, kjer so vsi blazne 
face in si komaj utegneš brisati 
solze, ki ti zaradi neustavljivega 
smeha silijo v oči, si rečeš, da je 
bilo vseeno vredno ure klicati 
prijatelje in jih povpraševati po 
zabavah, ki se bodo zgodile tisti 
dan. Pa tudi pridige tvojih 
starcev, ki ti že stotič govorijo o 
tem, da je bilo v njihovi mladosti 
drugače, da je dandanašnja 
mladina čisto nevzgojena, in da 
bi se morali namesto zabavam 
bolj posvetiti učenju, se ti ne 
zdijo več tako grozne. Poleg tega 
pa ti v ušesih odmeva glasba po 
tvojem okusu. Če se zadeva 
odvija kje na prostem, se jo da 
uspešno imoprovizirati (glasbo 
seveda) s kitarami, kar utegne 
biti prav zabavno, še posebej, če 
so na kupu zbrane bolj roman
tične duše. Potem temu dodaš še 
ogenj (v mislih imam majhno, 
prisrčno stvar, saj ne pravim, da 
je treba zažgati celo hosto) in 
zabava sploh nima možnosti, da 
bi se izjalovila. Časa pa tudi ne 
more biti bolj primernega, kot je 
prav zdaj. Vsi so namreč takoj za

žur, samo da lahko nekako 
pozabijo na šolo, starše in vse 
ostale tegobe, večeri pa tudi niso 
več tako grozno mrzli, zato ni 
problemov s prostorom za zaba
vo, saj se jo da organizirati kar 
pod milim nebom.

Seveda nisem pozabila na 
poletje in res imajo tudi žuri v 
tistem času prav poseben čar. 
Ampak takrat se znajo ljudje 
blazno porazgubiti po svetu in 
kaj ti pomaga prekrasna poletna 
noč, če ni nikogar, s katerim bi 
se lahko zabaval. Poleg tega pa 
naj bi bil maj kot nalašč za nove 
ljubezni in podobne ceramonije 
in ljudje se tega po čudnem 
naključju kar nekako držijo. In 
kje se je bolj idealno spogledova
ti s simpatično mladenko ali 
mladcem kot ob prsketanju ognja 
in zvoku kitar. Ja, to bi bilo to! 
Sicer pa vsi veste, kako se sami 
kar najbolj zabavate, jaz vas 
samo opominjam, da to tudi 
zares storite. In to še danes! Saj 
veste, kaj pravi tisti docela 
pametni pregovor: Ne odlašaj na 
jutri, kar lahko storiš danes! 
Zatorej se držimo modrosti naših 
prednikov in se pojdimo zaba
vat!!!

INES

1963 - prvi album Boba Dylana se proda pod pričakovanji - samo
5.000 izvodov

1964 ■ nekdanji član Beatlov Stuart Sutciiffe odpre razstavo svojih 
■ slik v galeriji liiilker i I.ivcrjuinlu

1965 - John Lennon zaključuje svojo drugo knjigo A Spaniard In
The II 'oris

1967 - Elvis Preslcv se poroči s 23-letno Prisedlo Beaulieu i Las

1968 - Erič Clupton se pridruži Mothers Of Invention na njihovem
koncertu v L. A. Shrine Avditoriju

1969 - Jimmy Tuge: "Komaj sem čakal, da smo prišli v ZDA. I
angleško publiko sploh nimam zaupanja. ”

1969 - zaradi težav z drogami Johnu Lennonu ne izdajo ur ameriške
]jZL\

1970 - Stevie Wonder: “Zame je glasba kot brezbarvna barva.-Zvoki
so kot barve in jaz rad slikam z zvoki.” 

pr ■ . pree se razidejo
1971 - John Lennon trdi, da varnostna služba ZDA prisluškuje

njegovemu telefonu
1974 - jazz legenda Duke Ellingion utrne zaradi raku in pljučnice
1976 - Bende Taupin izda knjigo svojih pesmi
1977 ■ linice Springsteen sc razide s svojim managerjem in mu zato

plača milijon dolarjev odškodnine
1977 - Johnny Ramone: “Publika sc na koncertih utrudi prej kot mi.”
1978 - Ramonese zapusti bobnar Tommy Ramone in pod imenom

Tommy Erdclvi poslane producent 
19S1 - po dolgotrajni bolezni umre Boh Marley 
/964 ■ Deep Purpli sc spet zberejo in pričnejo snemati novi album 
1986 - tzzide monografija Boha Geldofa pod naslovom Is Tliat It? 
1989 - Madonnin video za Express Yowsdf stane rekordne 4 milijone 

dolarjev
1989 - Cliff Richard izda svoj stoti singl The Best Of Me

ROCK & ROLL

KLADIVO, KONJ & VODA: 
Na cesti!

Kot smo vas v eni prejšnjih 
številk vašega časopisa že 
obvestili, je skupina snemala in 
sedaj tudi končno posnela svojo 
prvo lasersko ploščo, ki so jo po 
vodilni skladbi naslovili NA 
CESTI.

In sedaj tisto, kar nas najbolj 
veseli: laserska plošča je že izšla 
pri mariborski založbi CONAN 
in kmalu jo bo moč kupiti v 
glasbenih trgovinah in slišati na 
radijskih valovih!

Kot je znano, je izdelek 
nastajal kar nekaj časa 
(februar, marec, april...), razlogi 
za to pa so produkcijske narave: 
skupina je skušala na trak ujeti 
razpoloženje in pa predvsem 
avtentičen zvok 60-ih in 
zgodnjih 70-ih let, kar jim je s 
pomočjo vrhunskega producenta 
Aleksa Vičiča tudi dokaj dobro 
uspelo. Posnetki so nastajali v 
Glasbenem ateljeju CODA v 
Celju, snemala pa je zasedba, ki 
smo jo na teh straneh že 
predstavili. Kot gosta pa sta se 
v studiu pojavila tudi koprodu
cent in tonski mojster Mitja 
Korber Mico, ki je virtuozno 
odigral orglice ter Davor Klarič 
kot klaviaturist.

In kaj nam prinaša nova la
serska plošča? Predvsem 
štirinajst lastnih skladb, ki so 
večinoma bolj žuraške narave, 
med njimi pa je kar nekaj balad 
(Mesto, Na cesti, Ostal sem 
isti...), ki so že dobro zlezle v 
ušesa (in še kam drugam...) 
vedno številnejšim oboževalkam 
skupine. Kot avtor večine pesmi 
se pojavlja Dani Bedrač, edini 
še iz prvotne zasedbe 
KLADIVO, KONJ & VODA, ki 
je pred dobrim desetletjem s 
pevko Damjano Golavšek' sredi 
najbolj norih punkerskih dni 
povzročila eksplozijo »akustične 
alternative«. Več kot uspešno pa 
se kot avtor dveh skladb 
predstavi tudi kitarist skupine 
Branko Mihajlovič Kosta, ki se 
je na obravnavani laserski 
plošči nedvomno izkazal tudi 
kot eden vodilnih slovenskih 
kitaristov, ki prisegajo na 
tradicionalen, pa vendarle 
avtentičen kitarski slog. Ena 
skladba (Kača) je delo Vena 
Dolenca, ki ga najbrž vsi 
ljubitelji dobre glasbe poznamo 
kot gonilno silo legendarne 
SEDMINE in kasneje DUME; 
svoj prispevek v obliki ene, po 
mnenju strokovnjakov najboljše

skladbe na plošči (Noč brez 
konca), pa je prispeval tudi 
celjski bohem in ekscetrnik 
Vlado Skale (Vlado v skale!).

Skratka, izdelek v marsičem 
odstopa od malodane vsega, kar 
se zadnje čase rola po sceni. Je 
nekakšen presek skozi svoj
stveno prikrojene glasbene tren
de, ki so zadnja desetletja 
sooblikovali rock (blues, punk, 
etno, pop...), podan na pro
dukcijsko svež in dorečen način. 
Odštekan ovitek oziroma
priložena knjižica z besedili je 
delo oblikovalcev Boruta Kra
merja, Boža Zlatečana in 
Viviane Kolka. Vsekakor pa je 
na laserski plošči kar nekaj 
skladb (Ne morem iz svoje kože, 
Roza oči. Divja reka...), ob 
katerih poslušalci na živih 
nastopih skupine skoraj
dobesedno »padejo dol« in 
lahko se zgodi kakšen hit. Izid 
laserske plošče so soomogočile 
firme MING in STUDIO TRG, 
kot sosponzor pa se na ovitku 
pojavlja tudi SAVINJSKA TV.

Nadaljnji uspeh in strategija 
skupine pa sta seveda odvisna 
od resnosti njenega delovanja in 
promocije V medijih, nedvomno 
pa bo potrebno obdržati tudi 
vso odbitost in svežino rock & 
rolla, za kar pa znajo člani 
skupine dobro poskrbeti. Širijo 
se namreč govorice, da se bo 
pevec Ptič v kratkem poročil po 
budističnem običaju, kitarist 
Kosta je postal pripadnik 
slovenskih Peklenskih angelov, 
avtor Dani pa po večdnevnem 
žuriranju in škandalih meditira 
na psihiatriji.

SUNSHINE

LAS Savinjske



Vnele Jack: Kam vodi pot? Foto: V. Volavšek

Stric Jaka se je odločil da udari 
na Slovensko rock sceno. 
Skupina UNCLE JACK prihaja 
iz okolice Žalca (Savinjska 
dolina). Nastala je v letu 1993 in 
jo po zvrsti uvrščamo med 
progresivno rock zasedbo z 
ameriškim prizvokom. Skupino 
sestavljajo: Ciril - bobni, Aleš -

klaviature, Matjaž - bas, Tomaž - 
kitara in Tomo - vokal.

V treh letih obstoja je skupina 
nastopila že na domala vseh 
vidnejših prizoriščih širom 
Slovenije in se pojavljala tudi na 
nekaterih festivalih. Ker je bila 
njihova glavna ovira za boljšo 
promocijo to, da so bili brez 
studijskih posnetkov, so se pred

NOVO IZ GODE
Kompaktna plošča celjske 

skupine SEMPRINI, ki je luč 
sveta zagledala že pred časom, se 
bo pod okriljem založbe CODA v 
kratkem pojavila tudi na 
prodajnih policah. Ob dveh 
kitarah, ki podpirajo ritem sekcijo 
in treh uigranih vokalih, zagotovo 
ne boste ostali ravnodušni. 
Slovenski teksti pa bodo 
prepričali še tako kritična ušesa! 
Ob nakupu plošče vam 
SEMPRINI-ji podarijo še gobasto 
krpo njihovega sponzoija BAN- 
EX in tako še okrepijo dejstva,

da pri njih dobite veliko muzike 
za malo denarja!

kratkim fantje odločili in v 
glasbenem ateljeju CODA v 
Celju s pomočjo sponzorjev (OO 
LDS Žalec, GLAS Savinjske, 
Pleskarstvo TURNŠEK in Studio 
RISAR) posneli štiri pesmi, ki so 
izšle na demo kaseti z naslovom 
JACKS TAPE. Producent 
posnetkov je Mitja Korber, 
skupaj z Uncle Jack.

Uveljavljajo se predvsem z 
avtorskimi skladbami (pisanimi v 
angleščini in slovenščini), ki bodo 
kmalu izšle na kaseti oz. laserski 
plošči. Produkcija je zelo 
dodelana in presenetljivo dobra 
za naše razmere, aranžmaji 
pesmi pa so na vrhunski ravni, 
skratka, obvezno za vse 
poznavalce glasbe. Upam, da bo 
skupina UNCLE JACK ob 
dobrem manegeiju in ob pravilni 
strategiji dela postala ena 
vodilnih rock skupin pri nas, ki 
pa ima vse možnosti uspeha tudi 
izven naših meja.

UNCLE JACK-u lahko 
prisluhnite v soboto, 25. maja, na 
Velenjskem gradu ob 19. uri in v 
BAR-FLY-u v četrtek, 30. maja, ob 
21. uri.

RADIO CELJE

RAZPIS
Obveščamo vse glasbenike, skupine in kantavtoije. ki jim ni pošla 

volja do ustvarjanja in igranja akustičnih glasbil, da bo Občinski 
odbor Mladih liberalnih demokratov in : demokratk, dne 6. julija 
1996, X. tradicionalni festival akustične glasbe v Žalcu. Prireditev 
bo na prostem m za ljubitelje glasbe brezplačna.

Na naslov OO MLD Žalec, Ulica Ivanke Uranjek 6, 3310 Žalec 
s pripisom za Festival, se lahko prijavite do 31. maja vsi akustični 
glasbeni ustvarjalci. Telefon: 063/716-061; fax: 063/716-061.

Pogoji:

1. S prijavo pošlje glasbenik tudi kratek opis svojega dela, morebitne 
reference (kasete, CD, studijske posnetke) in sliko skupine oz. avtorja.

2. Vsak ustvarjalec pošlje tudi morebitne zahteve, katere bi želel, da 
so v pogodbi med njim in prirediteljem Festivala.

3. Naslov in telefon kontaktne osebe.

Posebna skupina bo iz prispelih prijav na Festival izbrala 5 
nastopajočih ter dve dodatni skupini (slednji od znanih in 
uveljavljenih slovenskih avtorjev). Podatki izbora bodo v pismeni 
obliki vloženi izbranim.

Prireditelj povrne stroške nastopajočim v pavšalu, zagotovi 
prehrano in pijačo nastopajočim in jim pokloni priložnostni 
propagandni material Festivala (majice, plakati, zloženke in bedži).

Vabljeni!

Savinjske



Dr. France Susman

ESENSKA POSLANICA 
MIRU

1. Bog vam bo vsako jutro poslal 
angela sončne svetlobe, da vas 
zbudi iz spanja.

2. Zato ubogajte sporočila svojega 
Nebeškega očeta in ne poležujte v 
posteljah, kajti angela vode in zraka 
vas že čakata.

3. Delajte ves dan z angeli 
Zemeljske matere, da boste spoznali 
njih in njihova dela bolj in bolj.

4. Ko pa sonce zaide, vam pošlje
Nebeški oče svojega
najdragocenješega angela spanec. 
Takrat počivajte in bodite vso noč 
z angelom spanja.

5. Potem vam bo Nebeški oče 
poslal svoje neznane angele, da bi 
bili pri vas vso noč.

6. Neznani angeli Nebeškega očeta 
vas bodo veliko poučili o božjem 
kraljestvu tako kot angeli, ki jih 
poznate od Zemeljske matere, ki 
vas poučujejo o njenem kraljestvu.

7. Resnično vam povem, vsako 
noč boste gostje kraljestva svojega 
Nebeškega očeta, če boste poslušali 
njegove zapovedi.

8. Ko boste zjutraj vstali, boste 
čutili v sebi moč neznanih angelov.

9. Vaš Nebeški oče vam jih pošilja 
vsako noč, da bi vam zgradili 
vašega duha, tako kot vam vsak 
dan pošilja Zemeljska mati angele, 
da bi vam zgradili telo. Kajti 
resnično vam povem, če vas 
podnevi Zemeljska mati objema s 
svojimi rokami in vam ponoči 
Nebeški oče dihne svoj poljub, 
potem bodo človeški sinovi postali 
božji sinovi.

10. Podnevi in ponoči se upirajte 
satanovim zapeljevanjem. Ne bdite 
ponoči in ne spite podnevi, da se 
božji angeli ne ločijo od vas.

11. Ne uživajte v nobeni pijači, ne 
v satanovem dimu, ki vas ponoči 
zbuja, podnevi pa uspava. Kajti 
resnično vam povem, vse pijače in 
satanovi dimi so gnusobe v očeh 
vašega Boga.

12. Ne vlačite se ne ponoči ne 
podnevi, kajti vlačugar je drevo, 
katerega sok je stekel iz debla. To 
drevo bo pred časom porušeno in 
nikoli ne bo imelo sadov. Torej ne 
bodite vlačugarji, da vam satan ne 
poruši vašega telesa in Gospod ne 
napravi vašega telesa in Gospod ne 
napravi vašega semena neplodnega.

13. Izogibajte se vsega, kar je 
prevroče in premrzlo. To je želja 
vaše Zemeljske matere, da niti 
vročina niti mraz ne poškodujeta 
vašega telesa. Ce se ravnate po 
zapovedih svoje Zemeljske matere,

potem bo takoj, ko bo vaše telo 
postalo prevroče, poslala angela 
hladu, da vas ohladi; in čim bo 
postalo vaše telo prehladno, vam bo 
poslala angela toplote, da vas znova 
ogreje.

14. Sledite zgledom angelov 
Nebeškega očeta in Zemeljske 
matere, ki delajo dan in noč brez 
prestanka v kraljestvu nebes in 
zemlje.

15. Zato sprejmite vase tudi 
najmočnejšega božjega angela, 
angela dejanj, in delajte z njim v 
božjem kraljestvu.

16. Sledite zgledu tekoče vode, 
vetru, ki piha, vzhajajočemu in 
zahajajočemu soncu, rastočim 
rastlinam in drevju, živalim, ki 
tekajo in skačejo, upadanju in rasti 
lune, zvezdam, ki prihajajo in 
odhajajo; vse se premika in 
opravlja svoje delo.

17. Kajti vse, kar ima življenje, se 
giblje in samo to, kar je mrtvo, 
miruje.

18. Bog je Bog živih in satan 
gospod mrtvih.

19. Služite torej živemu Bogu, da 
bo vas vzdrževalo neskončno 
gibanje življenja, da bi tako lahko 
ušli neskončnemu mirovanju smrti.

20. Zatorej gradite brez prestanka 
božje kraljestvo, da ne boste 
zavrženi v satanovo kraljestvo.

21. Kajti večno veselje je obilno v 
živem božjem kraljestvu, toda nema 
žalost mrači satanovo kraljestvo 
smrti.

22. Zatorej bodite pravi sinovi 
svoje Zemeljske matere in svojega 
Nebeškega očeta, da ne padete v 
služnost satanu.

23. In vaš Nebeški oče in vaša 
Zemeljska mati vam bosta poslala 
svoje angele, da vas učijo, ljubijo in 
vam služijo.

24. Njuni angeli bodo zapisali 
božje zapovedi v vašo glavo, vaše 
srce in vaše roke, da bi lahko 
razumeli, čutili in izvrševali božje 
zapovedi.

25. Vsak dan molite k svojemu 
Nebeškemu očetu in Zemeljski 
materi, da bi vaša duša postala 
tako popolna, kot je popoln Sveti 
duh vašega Nebeškega očeta, in da 
vaše telo postane popolno, kot je 
popolno telo vaše Zemeljske 
matere.

26. Kajti če razumete, čutite in 
izvršujete zapovedi, potem vam bo 
dano vse, kar prosite svojega 
Nebeškega očeta in Zemeljsko 
mater. Kajti modrost, ljubezen in 
moč Boga so nad vsem.

27. Tako torej molite k 
Nebeškemu očetu: »Oče naš, ki si 
v nebesih, posvečeno bodi tvoje 
ime; pridi tvoje kraljestvo; zgodi se 
tvoja volja, kakor v nebesih tako na 
zemlji. Daj nam danes naš 
vsakdanji kruh; in odpusti nam 
naše dolge, kakor mi odpuščamo 
svojim dolžnikom; in ne vodi nas v

skušnjavo, ampak osvobodi nas 
vsega hudega. Kajti tvoje je 
kraljestvo, moč in slava na veke. 
Amen!«

28. In tako molite k naši 
Zemeljski materi: »Naša Mati, ki si 
na zemlji, posvečeno bodi tvoje ime; 
pridi k mam tvoje kraljestvo; zgodi 
se tvoja volja v nas, kakor v tebi. 
Ker vedno pošiljaš vsak dan svoje 
angele, pošlji jih tudi nam. Odpusti 
nam naše dolge', kakor se mi 
spokorimo za grehe, storjene proti 
tebi. Ne vodi nas v bolezen, ampak 
osvobodi nas vsega zlega, kajti tvoja 
je zemlja, telo in zdravje. Amen!«
29. In vsi so skupaj z Jezusom

molili k Nebeškemu očetu in 
Zemeljski materi.

30. Potem jim je Učitelj 
spregovoril: »Tako kot so bila vaša 
telesa prerojena po angelih 
Zemeljske matere, naj bo podobno 
vaš duh prerojen po angelih 
Nebeškega očeta.

31. Postanite resnični sinovi 
svojega Očeta in svoje Zemeljske 
matere in resnični bratje človeških 
sinov.

32. Doslej ste bili v vojni s svojim 
Očetom, svojo Materjo in svojimi 
brati. In služili ste satanu.
33 Od danes živite v miru s svojim 

Nebeškim očetom, svojo Zemeljsko 
matejo in svojimi brati človeškimi 
sinovi.

34. Borite se samo proti satanu, 
sicer vas oropa vsakega miru.

35. Vašim telesom dajem mir vaše 
Zemeljske mater in vašemu duhu 
mir vašega Nebeškega očeta. Naj 
mir vlada med človeškimi sinovi!

36. Pridite k meni vsi, ki ste 
utrujeni, ki trpite zaradi razprtij in 
bede. Kajti moj mir vas bo okrepil 
in potolažil. Kajti moj mir 
prekipeva od radosti.

37. Zato vas vedno pozdravljam 
na ta način: Mir z vami! Zato 
vedno tako pozdravljajte drug 
drugega, da bo v vaše telo prišel mir 
vaše Zemeljske matere in vašega 
Nebeškega očeta.

38. Nato boste našli mir med 
seboj, kajti božje kraljestvo je v vas.

39. Zdaj se vrnite k svojim 
bratom, s katerimi ste bili do sedaj 
v vojni, in tudi njim dajte svoj mir.

40. Pojdite in ne grešite več.
41. In dajte vsakomur svoj mir, 

kakor sem vam jaz dal svojega. 
Kajti moj mir je od Boga. Mir z 
vami,« je rekel Jezus in jih zapustil.

42. Njegov mir se je spustil nanje 
in v svojih srcih z angelom ljubezni, 
z modrostjo zapovedi v svojih 
glavah in z močjo prerokovanja v 
svojih rokah so šli med človeške 
sinove, da bi prinesli luč miru 
tistim, ki so se vojskovali v temi. In 
razšli so se, drug drugemu želeč: 
»MIR Z VAMI!«

ŠOLA SHEN QI V CELJU .
..........

Z metodo SHEN QI izruiemo korenine fizičnih bolezni, 
čustvenih neuravnovešenosti in duševnih motenj.

NE SKRBITE, BODITE SREČNI
OD APRILA DALJE DELUJE ŠOLA SHEN 01
(ŽIVLJENJSKE ENERGIJE) TUDI V CELJU.

. ,1Trenutno tl dtlorant KS Lada

Vsak dan (tudi nedelje in prazniki) 
ob 18.30 razen ob petkih ob 16.30.

KDOR JE VZTRAJEN, BO USPESEN
Dodatne itt£aa*naečje net tel.: 063 / 452 632

Ste kreativni in komunikativni? iščete delo? Pokličite! 063 715-011



Vprašanje:
Nekako sem dobila občutek, da se zadnje čase “lepijo “ name sami 

problemi, jaz pa plavam in hlastam za zrakom pa se ob tem 
sprašujem, kakšno je moje poslanstvo na svetu in v tem življenju. 
Pravzaprav veliko delam, pomagam sorodnikom in sem nekako 
utrujena. Prosim, recite mi kaj! Lepega? Ne, šalim se, kar vidite. Pa 
moje partnerstvo - je kje zapisano v zvezdah?

Taja

/

Odgovor: Prav imate - v zvezdah 
piše vse, samo prebirati jih je 
zelo težko, saj so v bistvu zelo 
debeli zapisi o nas samih, ki se 
spreminjajo s časom in dogodki. 
Človek lahko v zvezdi vidi samo 
to, kar je zmožen videti pri sebi 
in nič več. Astrološka ponudba 
je seveda neskončno bolj bogata, 
ožina smo mi sami in naše 
zmožnosti dojemanja in razume
vanja sveta. Dovolite si čim večji 
spekter življenja in prejeli boste 
več razumevanja - in s tem 
posredno tudi sreče. Da se lahko 
problemi lepijo na vas, je 
potrebno lepilo - in ljudje ga kar 
sami izločamo. Kot vemo iz 
vsakdanjega življenja, obstaja več 
vrst lepila za različne materiale. 
Analizirajte probleme, ki so se 
nalepili, in ugotovite, iz kakšne 
snovi so!
Po Soncu ste Rak in še v četrti 
hiši stoji, tako da v precejšnji 
meri zastopate Rakove lastnosti, 
hi so predvsem iskanje varnosti, 
domačnosti in doma, kjer bi 
lahko negovali željo po zaščiti in 
občutku varnosti okoli vas. Rak 
se nikoli ne odpove željam po 
družini, ceni familiame, tradicio
nalne vrednote, domovinska 
čustva in utrjene institucije. Na 
ta način si daje občutek gotovosti

in razvija svoje nežno jedro v 
lupini svoje hišice. Prav možno 
je, da imate zelo lepo urejen dom, 
oziroma da je v njem veliko 
vašega osebnega poudarka, da to 
ni samo prostor, kjer prespite, 
ampak kraj, kjer bivate in 
ustvarjate. Sploh ste bolj zasebni 
tip, ne rinete nujno v javnost. 
Imate potrebo, da ste bolj sami 
s sabo, da tuhtate stvari, jih 
premlevate in razvijate v osebnem 
življenju. Čeprav ste premalo 
napisali, je možno, da se vam v 
tej sferi življenja zatika. Imate 
nepopoln dom, prazen dom, 
nazadostne partnerske odnose? 
Če je tako, lahko zgoraj naštete 
Rakove lastnosti kompenzirate s 
pomočjo drugim, kot sami 
navajate v pismu. Tako na drug 
način izživite svojo usodo in 
varnost ponujate drugim 
(otrokom, sorodnikom), ker iz 
svoje naravne danosti sklepate, 
da jo tudi drugi tako močno 
želijo. To pa ni nujno! Zato se 
tu že zastavlja prvo vprašanje: 
kdo potrebuje moje usluge - drugi 
ali jaz sam? Seveda je vprašanje 
namenjeno samo temu, da človek 
ujame pravo mero med ponudbo 
in povpraševanjem. Če je namreč 
človek v nekem področju življenja 
“podhranjen”, se hitro zgodi, da

pretirava na kakšnem drugem 
področju življenja in prekriva 
osnovno rano.

Možno je, da glavni problem 
doživljate na čustvenem, neza
vednem področju. Luna je v 
sosednejm znaku Leva in v 
konjunkciji s Plutonom in 
Saturnom. Ta kombinacija vam 
da precejšnjo “težo”! Vaše 
čustveno življenje ni plitko in 
pogosto greste čez izrazite krize, 
ki grozijo, da vas bodo zlomile 
- a v resnici vas želijo preroditi. 
Vaša čustvena moč je velika, ne 
zadovoljite se z “navadnimi” 
čustvi, ni vam za vsakdanje 
banalnosti. Če želite, ste lahko 
izjemno vztrajni in močni, čustva 
lahko izrazito obarvajo pogled na 
svet. Lahko ste zelo vplivni, 
podtalno celo nasilni, vsiljivi. 
Težko se predate oziroma 
zahtevate popoln odnos ali nič. 
Ste ženska vladarka, mati ali 
ženska, ki potrebuje pozornost, 
kanček blišča, ugodja, veselja. A 
pogosto so te želje nekako zadrte, 
ker od drugih zahtevate preveč. 
Po eni strani si želite delati z 
drugimi, v skupini, celo z otroci, 
po drugi strani pa postavljate 
zahteve, red, disciplino. Ne trpite 
površnosti. Čustveno ste kontroli
rani, včasih rahlo depresivni, 
umaknjeni, potegnjeni vase ali 
samotarski. Nikakor ne mislim, 
da je tak pretežni del vašega 
življenja. Menim celo, da vas 
mnogi poznajo kot igrivo, 
razigrano in nenavadno osebo, ki 
včasih butne iz sebe kakšen prav 
nepričakovan štos. Jezik vam prav 
hitro teče in tudi neumni niste... 
A v globini je nekakšna tančica 
resnosti, ki leži čez dušo, da se 
ne more prav sprostiti in 
razsvetliti. Je kot nekakšna teža 
nad življenjem ali pa drugače 
povedano: stabilnost, ki je včasih 
moteča. Sposobni ste velike 
zbranosti in kontroliranosti, ki vas 
pa seveda moti pri partnerskih 
odnosih. Tam morajo kontrole 
včasih popustiti, da se lahko 
človek popolnoma preda, vi pa 
želite seveda predhodno vedeti in 
si zagarantirati, ali je partner tega 
vreden. Te informacije vedno 
dobimo za nazaj in nikoli v 
naprej. Takšno je življenje. Nihče 
se ne rodi z garancijo v žepu, 
zato je potrebno nešetete situacije 
v življenju preizkusiti lastnoročno 
in se iz njih učiti. Dve situaciji 
sta, ki vas lahko držita na 
“varnem”, da se čustveno ne 
poškodujete: Rakova lupina,
hišica, moj domek - kot zaščita 
pred krutim svetom in Levov

kraljevi prestol, vzvišena, discipli
nirana čustva, ki “nižjim” slojem 
ne dovolijo k sebi...
Kot vidite, imate kar dosti 
“lepila” za svoje probleme, ki jih 
sam vidim kot veliko dinamiko 
v vašem horoskopu in barvitost. 
Kako je zapisano partnerstvo v 
zvezdah? Vsekakor imate svojski, 
izviren okus, ki pa se lahko hitro 
spremeni, vžge ali ugasne. Želite 
se razlikovati od sive množice in 
gojiti posebno ženskost, nositi 
originalne obleke. Tudi družba 
posebnih, iskrivih ljudi vam je 
blizu. Včasi celo pretiravate v tem 
pogledu in zganjate ekstravagan
co. Morda navzven veliko obetate, 
a zaradi svoje narave partnerske
ga zalezovanja ne izpeljete do 
konca. V sebi ste negotovi glede 
metode: ali dati prednost vabljen
ju ali strategiji. Rezultat je lahko 
nenameravana grobost, eksplo
zivno izpraznenje napetosti v vas 
v obliki grobosti, prepira ali umik, 
zavrtost, blokiranje erotičnih 
namigov. Posledica negotovosti v 
vas je lahko tudi partner, ki si 
ni na jasnem glede vas ali pa 
reagira bolj agresivno, da bi 
zlomil vašo obrambo oziroma 
dilemo. Vsekakor so partnerski 
odnosi ena od konfliktnih točk v 
vašem življenju. Ni vam jasno, 
kako uskladiti moški in ženski 
svet. Ali je med njima nujen 
konflikt in borba? Ali mora eden 
popustiti, da lahko drugi 
prevlada?
Tudi druga astrološka dejstva 
govorijo o tem, da morate 
razčistiti svoj lasten položaj v 
svetu, svojo vrednost in ne 
preskakovati prehitro v odnos z 
drugimi. Mnogi znajo skrbeti za 
druge in prav slabo zase - a 
kakšen smisel ima to? Kdor ne 
pozna sebe, bo druge dojemal kot 
predmet obdelave in v njih 
odkrival svoje slabosti in 
prednosti. Spoznati je treba sebe 
in se postaviti zase, razčistiti, kaj 
bi rad sam počel, kaj me veseli, 
kakšni so moji interesi in kakšna 
je moja pot. Moja hoja po tujih 
poteh je popolnoma nepotrebna 
in je v mnogih primerih samo 
izgovor.

Napisal: trigon

SavinjsUe
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Prosim, če mi lahko odgovorite 
na moje vprašanje glede vzgoje 
otrok.
Imam dva sina, ki mi pri vzgoji 
povzročata kar precej težav. Sploh 
ne vem več, kako naj z njima 
ravnam, saj ne ubogata ne na 
lepo besedo, kaj šele na bolj trdi 
pristop. eni je sicer jasno, da 
lahko le lepa beseda nekaj zaleže, 
vendar naj se še tako trudim, ne 
gre nič brez avtoritete mojega 
moža. Starejši sin je star 14 let, 
mlajši pa 8. Pri starejšem sinu 
se po mojem že kažejo prvi znaki 
pubertete, ker je postal pravi mali 
upornik. lajši pa je zelo na
vezan name, vendar se to pri 
vzgoji nič ne pozna. Ugotavljam, 
da mlajši pri vseh stvareh posne
ma starejšega, to pa se predvsem 
kaže kot neubogljivost.
Prosim za koristen nasvet, kajti 
res ne vem več, kakšno vzgojo 
naj uporabljam, 

vala za odgovor.
Patricija.

Draga Patricija,
lepo da ste se nam oglasili. Go

tovo Vaše težave niso osamljene 
in bo veijetno prebiranje teh 
vrstic spodbudilo k razmišljanju 
še koga drugega. Najbolj po
membno v Vašem pismu se mi 
zdi dejstvo, da se tako intenzivno 
ukvarjate z razmišljanjem o na
jbolj smiselnem pristopu k vzgoji 
vsakega posameznega Vašega 
otroka. »Recepta«, ki bi bil velja
ven za več otrok, namreč ni. Sle
herno človeško bitje je original, 
tako s svojim telesnim kot tudi z 
duševnim oziroma duhovnim de
lom bitja. Določene telesne in 
tudi duševne lastnosti (npr. barva 
oči in las, višina, temperament 
itd.) prinesemo s seboj na svet, 
vendar je odvisno od razvoja po
samezne osebnosti, kako se bo 
oblikovala naša osebnost s kvali
tetami, kot so odgovornost in 
etične norme. V tem razvoju sta 
starša nedvomno ključnega po
mena. Ne gre zanemariti tudi 
ostale vzgojitelje (učitelji, sorod
niki, prijatelji in različni vzorni
ki), vendar z leti postajamo za 
svojo osebnost sami vse bolj 
odgovorni in kakšni bomo v 
končni fazi, bo predvsem zasluga 
nas samih.

Draga gospa Patricija, predla
gam, da se umirite, sprostite in 
prepustite več odgovornosti 
svojim otrokom in tudi njunemu 
očetu. Poskušajte sama urejati 
spore med seboj in otroci, brez 
posredovanja očeta. Oče naj na
jde svoj pristop do otrok, ki ga 
bodo, zlasti ker so fantje, z leti 
vse bolj potrebovali. Pomebno je,

NOVO! NOVO! NOVO! NOVO!
^[^01/]^^ imma

^063715-011 ^060241-245
Glas Savinjske Koroški radio

Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil Seat - Avtohiša Drev iz 
Drešinje vasi - vas vabi, da se skupaj zapeljete v poletje v 
ritmu jlamenga.
- HIT POLETJA - SEAT INČA - Vaš najljubši delovni kotiček
- je lahko vaša za samo 325 DEM mesečno.
Ugodni krediti in PORSCHE LEASING tudi za Ibizo, Cordobo 
in Toleda.
- 30 let tradicije jamči kvaliteto.

Naj bo pravi naslov za nakup avtomobila Seat 
- Avtohiša Drev - tel.: 063/708 669 in 708 670

da se oborožimo s strpnostjo. 
Šele z leti se bodo pokazali sado
vi. Tako kot ob zidavi hiše ali 
kakšni poklicni nalogi razmišlja
mo vsak dan sproti, tako je tudi 
potrebno ob starševski nalogi 
razmišljati vsak dan sproti. 
Poiščite tudi možnosti za 
dejavnosti, ki vas z otroci 
zbližujejo (bivanje v naravi, 
športne aktivnosti, glasba, obiski 
prijateljev z otroci ipd.). Ne po
zabite na smeh kot zdravilo, ki bi 
ga kazalo veliko več uporabljati! 
Predvsem ne pozabite jih naučiti, 
naj imajo radi ljudi, naj imajo 
radi življenje! Vzemite si tudi ne
kaj več časa zase, zato, da si bo
ste napolnili »rezervoare« z ener
gijo, zato, da boste kolikor se da 
sproščena in vama mati!

Top Moto Celje
Ulica XIV. divizije 14

TeDFax:063/482-043 
POOBLAŠČENI PRODAJALEC

VAMAHA

Imam očeta, ki zelo rad pije. 
Večkrat pride zvečer domov 
pijan. Začne razgrajati in me 
tepsti. Enako dela tudi z 
mamo. Zjutraj, ko se zbudi, se 
sploh ne zaveda, kaj je bilo, 
če pa se, se začne opravičevati. 
Moji prijatelji ne vedo, kaj se 
dogaja pri nas doma, ker jim 
nisem povedal. Sram me je, da 
imam takega očeta. Večkrat se 
meni in mamici pozna, da naju 
je oče udaril, zato me prijatelji 
čudno gledajo. Mislim, da si 
mislijo, za kaj se gre, a ne 
upajo reči ničesar. Moram si 
zmišljevati, da sem se udaril. 
Z mamo sva se že večkrat 
poskusila o tem pogovoriti z 
očetom in je vedno obljubil, da 
se bo to končalo. A to se vedno 
ponavlja. Oba sva že čisto na 
koncu z živci, jaz pa sem še 
popustil v šoli.
Svetujete nama, kaj naj storiva! 
Sandi

Dragi Sandi,
Hvala, ker si zbral toliko pogu

ma in nam pisal o svojih težavah 
ob očetu alkoholiku. Žal Tvoj 
problem ni osamljen. Na Sloven
skem je uživanje alkoholnih pijač 
del narodne tradicije. Dokler to 
ostaja v mejah normalnega pitja 
ob jedi ali ob posebnih priložno
stih, pitja alkohola ne štejemo v 
noben greh. Na žalost se zaha
janje v gostilne kot poraba časa,

ker se ne spomnemo ničesar bolj 
smiselnega, začenja že v osnovni 
in srednji šoli. Gostilno izbiramo 
kot mesto srečanja s prijatelji, pi
tje alkohola pa kot dokaz »odra
slosti« ali »moškosti«. Tudi delo 
v vinogradih v končni fazi pri
pelje do pretiravanja s pitjem al
kohola. Grozdje bi se gotovo lah
ko predelalo v sadni sok, rozine 
ipd. Poraba alkohola po prebival
cu Slovenije je zelo visoka in 
ravno tako tudi število alkoho
likov. Glede na dejstvo, da al
kohol omamlja možgansko skorjo 
oziroma kontrolne centre našega 
vedenja, je človek pod vplivom 
alkohola veliko bolj nagnjen k 
razdiralnemu vedenju kot sicer. 
To se lahko kaže v agresiji do 
neposrednega okolja, pretirani 
hitrosti na cestah, nagnjenosti k 
samomoru... Živeti z agresivnim 
alkoholikom, ki odklanja zdra
vljenje, je zelo naporno, zelo ne
varno in za alkoholika samega 
tudi škodljivo. Namreč, dokler ga 
je družina pripravljena prenašati 
takšnega, kot je, se ne bo pripra
vljen spreminjati.

Dragi Sandi, do očeta, ki ga 
imata z mamo očitno rada, po
skušajta biti odločna. Potrebno 
bo, da se oglasi pri zdravniku za
radi zdravljenja alkoholizma. To 
še ne pomeni, da bo nujno tudi 
zdravljenje na psihiatričnem od
delku. Če se bo oče zelo zavzel, 
mu lahko uspe tudi^ ob ambu
lantnem zdravljenju. Če se bi oče 
odločil za ambulantno obliko 
zdravljenja, me lahko pokliče v 
dopoldanskem času. Zaenkrat to
liko, sicer pa me tudi Ti ali Tvoja 
mama lahko pokličeta zaradi na
tančnega dogovora.

POKLIČI...

063/9781
če si...

* osamljen
* sum
* ždioMen
* vesel
* jezen
* razočaran

Cest...
• zaljubljen
• obupan
• nesrečen...

Savinjske
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CELJSKI**
KINEMATOGRAFI^*

PROGRAM KINOPODJETJA 
CELJE ZA MESEC MAJ.
JUMANJI,
domišljijski spektakel 
Režija: Joe Johnston. Vloge: 
Robin Williams, Bonnie Hunt, 
Kirsten Dunst (od 2.5.)
SMRTONOSNI SPOPAD
(Mortal Combat), akcijski,
Režija: Paul Anderson; Vloge: 
Linden Ashby, Robin Shou, 
Bridgette Wilson)
(Metropol od 9.5.)
JADE, erotični thriller 
Režija: William Friedkin. Vloge: 
David Caruso, Linda Fiorentino, 
Chazz Palminteri 
(od 9.5.)
NEKOČ IN DANES 
(Now and Then), 
romantična komedija 
Režija: Lesli Linka Glatten; 
Vloge: Demi Moore, Melanie 
Griffith, Rosie 0'Donnell 
(Metropol od 9.5.)
ZBOGOM LAS VEGAS 
(Leaving Las Vegas), drama 
Režija: Mike Figgis. Vloge: 
Nicholas Cage, Elizabeth Shue, 
Julian Sands)
Oskar za glavno vlogo 
(Union od 16.5.)
STARE SABLJE 
(Grumpier O Id Men), komedija 
Režija: Howard Deutch. Vloge: 
Walter Matthau, Jack Lemmon, 
Sophia Loren, Ann M ar gret (od
16.5. )
SABRINA, ljubezenska komedija 
Režija: Sydney Pollack. Vloge: 
Harrison Ford, Julia Ormond, 
Greg Kinnear (od 23.5.)
MESEČINA IN VALENTINO 
(Moonlight and Valentino)
Režija: David Anspaugh. Vloge: 
Elizabeth Perkins, Whoopi 
Goldberg, Kathleen Turner; (od
30.5. )
ZADNJI SPREHOD

Prodam
OPEL CORSA 
letnik 91 - 9100 DEM, 
SKODA FAVORIT 
letnik 92 - 6650 DEM, 
ZASTAVA 101 
letnik 89 - 2500 DEM 
DAIHATSU SHARADE 
letnik 90 - 8670 DEM 
Informacije 063 708-669 
TAVRIA
letnik 93 - 2300 DEM 
CITROEN ZX 
letnik 92 - 16700 DEM 
Informacije: 063 708-670

Prodam dalmatince odličnih staršev. 
Ogled možen po 17. uri, ob 
nedeljah cel dan. Marjana Žličar, 
Na zelenici 1, Prebold.
Prodam mladiče čistokrvne škotske 
ovčarje - lassy. Tel.: 063/708-574.
Prodam dolgo belo obleko za 
obhajilo ter ostale modne dodatke 
za 8 let. Tel.: 063/720-028.
Prodam gorsko žensko kolo na 18 
prestav. Tel.: 063/720-028.
Prodam ameriško gorsko kolo KHS 
montana comp, 1. 93, oprema
shimano deore LX/DX, teža kolesa 
11 kg, odlično ohranjeno. Cena 600 
DEM. Tel.: 063/843-092 (Luka).
Ugodno prodam BMW 316, 1. 8/86, 
reg. 5/97, srebrn metalik. Tel.: 
063/481-936 ali 770-242.

Prodam Fiat 126 P, 1. 87, rdeč, 
odlično ohranjen. Cena po 
dogovoru. Tel.: 063/841-386.
VW Vento CL 1,8, 1. 93, klima, 
prvi lastnik, 70.000 km prodam za
22.000 DEM (kredrt). Tel.: 
063/852-955.
VW Passat CL 1,6 TD, 1. 90, prvi 
lastnik, 80.000 km prodam za 19.000 
DEM (kredit). Teh: 063/852-955.
Audi 80 1,6, 1. 92, prvi lastnik,
25.000 km prodam za 21.000 DEM 
(kredit). Tel: 063/852-955.
VW Vento CL 1,8, 1. 94, prvi 
lastnik, 50.000 km prodam za 23.000 
DEM (kredit). Tel.: 063/852-955.

R5, 1. 91, prvi lastnik, 45.000 km 
prodam za 8.000 DEM (kredit). 
Teh: 063/852-955.
R5, h 92, prvi lastik, 45.000 km 
prodam za 8.900 DEM (kredit). 
Teh: 063/852-955.
Montiramo centralne kurjave na 
plin, olje, drva. Možna montaža 
vodovodnih inštalacij. Lahko 
dobavimo domače kombinirane 
štedilnike po dogovoru. Garancija 
na delo. Plačilo možno na obroke. 
Teh: (pon.-sob.) 063/852-205 ah 
708-667.
Popravljamo dotrajane centralne 
napeljave vodovodne inštalacije in 
zamenjujemo radiatorje. Plačilo po 
dogovoru. Teh: (pon.-sob.)
063/852-205 ah 708-667.
Samorastnik Vlado Parežnik iz 
Mozirja je po 37 likovnih 
postavitvah v galerijah sedaj postavil 
dela na ogled pod obronki Zgornje 
Savinjske doline - na kmečki 
turizem: "Žagar” na Dobrovljah,
"Brecel" na Brezju, "Tiršek" na 
Poljanah, itd.
Vlado Parežnik, Praprotnikova 2, 
3330 Mozirje, teh: 831-068.

Poslovni prostor c.c.a. 50 km2, Plač 
3 na Ljubnem, oddam v najem. Teh: 
063/841-414.

VW Passat CL 1,8, h 89, 99.000 
km prodam za 15.000 DEM 
(kredit). Teh: 063/852-955.

Lesna podjetja in žage! Možnost 
dobave hlodovine, bukve, hrasta, 
smreke, jelše. Teh: (pon.-sob.)
063/852-205 ah 708-667.

Montiramo plinske inštalacije 
sekundarnih vodov v stanovanjskih 
blokih in individualnih gradnjah z 
vso dokumentacijo. Plačilo možno 
na obroke. Teh: (pon.-sob.)
063/852-205 ah 708-667.

Dobava in montaža vseh vsrt klima 
naprav. Plačilo možno na obroke- 
Teh: (pon.-sob.) 063/852-205 ah
708-667.

Prodam vikend parcelo v 
Pletovarjah, 2400 m2 - Zupanc, teh: 
063 / 483 - 107 od 7.00 do 15.00 
ure.

SLAŠČIČARNA IN BISTRO 
"DANICA"
VRANSKO 

S 063/725-206
V teh toplih dneh ste še 

posebej vabljeni na sladoled, 
sadne kupe in vse ostale dobrote!

TRGOVINA S KURILNIM OLJEM
7ZSČS LIBOJE

Teflonska zaščita motorjev
mmjmm inmlamib m smk

Tel.: 063/707-420, 708-242. fax: 708-230
(Dead Man Walking), drama 
Režija. Tim Robbins; Glavni vlogi: 
Susan Sarandon, Sean Penn;
(Na programu od 30.5.)

Rešitev j.^
■mss^k

gradne križanke 
•na naslov

Glas Savinjske, Velenjska c. 12,3310 Žale,
■ do 1.6.1996.

Nagrada: bon za nakup obutve 
v vrednosti 3.000 SIT. Nagrado prispevt

a**m*cwimtrade
|n obu+ev d o o

Nagrajenka iz prejšnje številke:
'f Nada Ribič, Petrovče 208, 

sF 3301 Petrovče "I 
Nagrado dobi v uredništvu. .

; Rok za prevzem nagrade je 30 dni. 
•> " ■ - ■ • - 5u,...,Rešitev križanke iz nrcišnic Številke:

4 ,y-'v r-~w t * w
V ALO ZA ŠALO,

A ’MALO ZARES

išče Štorman 
t

1. Gostišče
2. Gostišče
3. Gostišče
4. Gostišče
5. Gostišče

LOCICA PRI VRANSKEM 
ŠEMPETER 

VOJNIK
"ELISABETH CLUB" ŽALEC 

PARIŽLJE PRI BRASLOVČAH

725 004 
702 220 
773 536 
715 707 
720 333

GOSTIŠČC STORMOM ROJGM KVOUTCTNe, 
HITRO IM PRI JOZMC POSTRCŽBC MO SLO VeMSKCMl

Savinjske



OGLASI22. maj 1996, Št. 30 Stran 31

SALON POHIŠTVA V MOZIRJU 
SOLSKA UL. 10

UGODNA PONUDBA V MESECU MAJU
* SESTAVLJIV PROGRAM TEMPO: poleg ugodnih

gotovinskih popustov 
Vam nudimo tudi nagrade

* VRTNO POHIŠTVO BOHOR: 30% gotovinski popusti
* SPALNICE ILES - IDRIJA: po tovarniških cenah

iz zttlogc
* ZAVESE: standardnih dimenzij in po posebnem naročilu

s prečudovitimi dekorativnimi blagi

LAMINATNE TALNE PLOŠČE IN 
STENSKE OBLOGE

..š

-
MEISTER Z MONTAŽO

Poleg ugodnih cen, dostave pohištva brezplačno in montaže 
Vam nudimo tudi ugodne kreditne pogoje do 4. let

na katere vUbpTiz2mritL! tsf gotSške popuste.

^ ML (€631

trgovina s tekstilom 
Mestni trg 4, Žalec 

tel.: 063 715-335

BS* MAKSIMALNA IZBIRA 
SPODNJEGA PERILA 

MODNIH SPOMLADANSKIH BARV!

BS3 ŽENSKE VISKOZNE BLUZE 
KRATEK ROKAV SAMO 2.775 SIT

US* OTROŠKI POLETNI KOMPLETI 
OD 1.645 SIT dalje

MožimtMKUM m ud mm

[RELAXJ IREL\X3 IRELAX3 IRELAX3 IRELAX3 SRELAX

POČITNICE ’96
v mesecu juliju

7xP0L 1/2 TWCB že za 239 DEM
7xP0L 1/2 TWCB že za 219 DEM+TT
7xP0L 1/2 TWCT že za 249 DEM+TT
7xP0L 1/2 TWCB že za 239 DEM+TT
7xP0L 1/2 TWCB že za 229 DEM+TT
7xNA 1/B2+1 APP že za 499 DEM+TT 
7xP0L 1/2 TWCP že za 279 DEM+TT 
7xNA 1/3 APP zasebni že za 399 DEM+TT 
7xP0L 1/2 TWCM že za 229 DEM+TT
7XP0L 1/2 TWC že za 229 DEM+TT
7XNA 1/4 APP zasebni že za '569 DEM+TT 
7xP0L 1/2 TWCP že za 229 DEM+TT 
7xNA 1/4 APP zasebni že za 519 DEM+TT 
7xP0L 1/2 TWC že za 199 DEM+TT

UMAG 
NOVIGRAD 
POREČ 
VRSAR 
ROVINJ 
ROVINJ 
PULA 
PULA
CRIKVENICA 
RAB 
RAB 
PAG 
PAG 
RABAC

POSEBNI POPUSTI
Pri rezervaciji poletnih aranžmajev v času do 
posebni popusti za nekatere objekte !

HVAR-Jelsa 
KORČULA 
OREBIČ-Pelješac 
CAVTAT 
HVAR-Hvar 
DUBROVNIK

DODATNI POPUST 
NA CENO 

V KATALOGU !

ra 
> 
O 
* 
O 
K

30.05.1 $

sM
2% H 9

ZAHTEVAJTE BREZPLAČNI KATALOG NA SVOJ NASLOV !
Mestni trg 3, 3310 ŽALEC ( v hotelu Žalec )

[REU)a063/715.616£*ELAX^

OBVESTILO

Cenjene stranke obveščamo, da smo 
prenovili poslovne prostore v 
AGENCIJI PREBOLD, kjer ponovno 
poslujemo od 20.5.1996 dalje.

Poslovni čas ostaja nespremenjen:

ponedeljek - petek od 8.00 do 11.00 in 
od 14.00 do 17.00

So stvari, ki jih lahko ponudi le dobra banka.

banka celje
V varnem zavetju tradicije

GLAS Savinjske



Cslje - skladišče
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VEU KA potrr na

NAGRAD NA IG RA
za bralce G LAS-a Savinjske.

POTUJTE, LETUJTE IN SE VESELITE Z NAMI.
Nagrade prispevajo: Šiviljstvo Toto, Caffe Tropic, Avto Romi, Relax, AC Levec, 

Eiektro trgovina Dolman, Penzion Kozorog, S d.o.o. - Kupra, KZ Parižlje.

V 
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COBISS s
Bister triletmn opazuje 

mamico in se ojunači ter vpraša: 
"Mamica, kajimasv trebuščku?" 

"Dojenčka."
"Kdo ti gaje pa dal notri?" 

"Očka."
Ko mu mamica to pove, oddide k 
očetu in ga zmerja: "Zakaj si dal 
dojenčka mamici, ona pa gaje 

požrla?"
BLONDINKE

GLAVNA NAGRADA: LETOVANJE V ŠPANIJI
Zberite vseh šest kuponov, ki bodo objavljeni v naslednjih številkah, 

prilepite jih na dopisnico in pošljite na naslov;
GLAS Savinjske, Velenjska cesta 12, 3310 Žalec

NAROČILNICA:
Naročam-o GLAS Savinjske:

Ij 12 mesecev - 25 številk 3.000 SIT 

d 6 mesecev -12 številk 1.600 SIT

i
i
i

Telefon:.. Podpis in žig:

Datum: _

Naročilnico izrežite in pošljite v pismu na naslov:
SARSA d.o.o., Velenjska cesta 12,3310 Žalec.

Stroške poštnine Vam povrnemo ob naročilu!

OBVESTILO
Iščem mlado 

upokojenko ali 
brezposelno dekle 

za pomoč na 
manjši kmetiji. 

Možno tudi 
dedovanje!

Informacije: 
tel.: 063 713-683

"E)ragi, zdaj ko sva se končno 
odselila in bom morala sama kuhati, 

bi se najraje pobarvala na Hond. " 
"Zakaj pa?"

"Pravijo, da blondinke dobro 
kuhajo!"

NE BI NIC DELAL
"Janez, po pravici povej, kaj bi delal, 

če bi na lotu zadel 20 milijonov?" 
"Po pravici povedano, nekaj časa 

pravnic!"
OGENJ

"Moj možje zadnje dni v postelji kot 
pravi ogenj."

"Res? Imašpa srečo.”
"Srečo? Zakaj neki. Prehladil seje, 

pa gori od vročine."
PIJAN

"Žena, zakaj pa tako trmasto 
dokazuješ, da sem bil včeraj pijan?" 

"Se ne spomniš, kaj si naredil?" 
"Ne vem!"

'Stal si pred akvarijem in se čudil, 
da imamo tudi mi barvni televizor. ’

NISO BILI ZA
"Ali si se poročil s tisto blondinko? " 
"Ne, nisem se. Njena družina je bila 

proti.”
“In ti si kar odnehal? Kdo pa je 

najbolj nasprotoval?"
"Njen mož in tri hčerke!"
VSAJ ENA KORIST

'Le kako ti je uspelo zadeti na 
športni stavi desetko? ”

"Zelo enostavno! Le prepisal sem 
spričevalo mojega sina!"

DELOVNI ČAS
"Preden boste sprejeti v službo, vam 
moram povedati, da se pri nas dela 

osem ur."
"Ni problema! V kolikih dneh pa 

moram nabrati teh osem ur?"
OTROŠKE OŠPICE

"Moj brat in jaz sva imela ošpice." 
"Pri katerem pa je bilo huje?"
"Pri meni! Imel san jih med 

počitnicami!"

Vzamem si čas, da preberem GLAS Suvinjskd


